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Zadruga mozirje

Prenosna 
klima za 
hlajenje 
in sretje

239,90 EUR
www.zkz-mozirje.com

- PC Ljubija, Cesta na Lepo Njivo 4, Mozirje 837-07-80
- Železnina Gornji Grad, Attemsov trg 8 839-44-20
- Železnina Ljubno, Foršt 6, Ljubno 584-12-41
- Železnina Luče, Luče 34, Luče 584-40-24

Kozarci za 
vlasanje 
10/1

Popust 
za gotovino .^g

»MO!

Vrtna sarnitura

Laminat

UGODNO!
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KMETIJSKA ZADRUGA 

ŠALEŠKA DOLINA z.o.o., Šoštanj

5 iF 1 E r
MODRA ŠTEVILKA

( ( ( > 0 8 0 1 0  2 7 )

www.simer.si
BONAMI
BRIKETI
ZA MAČKE, 
2 kg

okna in  vra ta ŠKORNJI 
S KAPICO BONAMI BRIKETI 

ZA PSE, 10 kg

NOVO! NOVO! fG L E N O B f f H
GLENOR KR+, V 
fermentator gnojevke In 
hlevskega gnoja

38 € /  25 kg vreča
GLENOR KR+ Se/Zn, 
fermentator gnojevke in 
hlevskega gnoja z dodatkom Se In Zn 

42,25 € / 2 5  kg vreča

PRI KO 
j j P  LICA 

S,p
H  SENATOR 
W  28/9 PRO 
12.200 €

K m e tijsk a  z a d ru g a  Š alešk a  d o lin a  z v a m i in z a  v a s

O d p r ite  s v o je  o k n o  v  s v e t !

V e rje tn o  n a jB o jš a  o k n a  in  v ra ta  n a  s v e tu !

Inform acije:
- KT Šm artno ob Paki

896 52 52 ali 051 317 024
- TPC Šoštanj

898 49 88 ali 031 359 069
- KT Velenje

897  28 30 ali 051 353 783

K A M IN I B A Z E N I
PEČI IN VSA DODATNA OPREMA

031 /  393 - 545, Dobriša vas 18, 3201 Petrovče
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Turizem je (še) priložnost
Po poročanju medijev bo v Grčiji letos zaradi 

bistveno manjšega obiska tujih gostov delalo sko
raj 20 tisoč ljudi manj kot v preteklih letih. Trinajst 
največjih letališč v državi je namreč doslej sprejelo 
»le« 3,9 milijona turistov, kar je skoraj deset odstot
kov manj kot v prejšnjem letu. To zmanjšanje pome
ni izgubo več kot 560 tisoč turistov, so izračunali v 
grški zvezi turističnih podjetij, katere člani zaposlu
jejo več kot 350 tisoč ljudi.

Pri nasštevilkevturističnem sektorju sicer niso 
tako velike in tako »boleče«, kljub temu pa turis
tični ponudniki niso navdušeni nad dosedanjimi 
rezultati, niti nad številom obiskovalcev niti nad 
obsegom njihove potrošnje. Kriza se je očitno 
zažrla v miselnost ljudi, ki se posledično temu 
obnašajo bolj racionalno.

Ne glede na trenutni zastoj v razvoju turizma 
Savinjsko-šaleška regija in z njo tudi Zgornja Sa
vinjska dolina v prihodnosti veliko stavita prav na 
to dejavnost. Med večjimi investicijskimi projekti 
na turističnem področju velja izpostaviti rekrea
cijski center na Golteh, ki bo z novim hotelom, 
wellness centrom in ostalo infrastrukturo postal 
bislveno bolj privlačen za obiskovalce v vseh let
nih časih.

Zgornja Savinjska dolina ima vtem trenutku še 
priložnost, da se umesti na pomembno mesto na 
zemljevidu slovenske turistične ponudbe, saj ima

idealne danosti za razvoj rekreativnega turizma, 
povezanega z neokrnjeno naravo, zdravim nači
nom življenja in zdravo prehrano, vendar pri
ložnostne bo trajala vnedogled, pravzaprav smo 
nekaj dragocenega časa v preteklosti že izgubili.

Zelo perspektiven, ambiciozen in izvedljivje pro
jekt izgradnje kolesarske steze, s katero bi pove
zali vse najlepše turistične točke v statistični Sa
vinjski regiji -  od Logarske doline, Šaleške doline, 
spodnje Savinjske doline, Celja do Pohorja, Ob
sotelja in Kozjanskega. Če bi bil projekt realiziran 
včeraj, bi bilo ravno prav, tako pa je zadeva še bolj 
na začetku in vprašanje je, kdaj (če sploh) bo 
doživela izvedbo, saj brez sofinanciranja iz evrop
skih sredstev bržkone ne bo šlo.

V naši dolini lahko v poletnem času srečamo 
tudi precej tujih turistov. Kar je dobro, je  njihov 
splošni vtis, da gre za dolino prijaznih ljudi (turi
zem smo ljudje!), seveda pa je  tudi to premalo, 
če se turist na dopustu dolgočasi. To je bistveno 
slabše od visokih cen vtrgovinah in restavracijah, 
in tudi na tem področju imamo še veliko rezerv. 
In kjer so rezerve, so tudi priložnosti, torej imamo 
razlog za optimizem, nimamo pa neomejeno 
časa.

Jakobu Presečniku zaupali 
funkcijo predsedovanja.....

Radmirje:
Tekmovanje s starimi ročnimi in 
motornimi brizgalnam i...!......... .
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30
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T e m a  t e d n a
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V PR IM ER JA V I Z LA N SK IM  LETOŠNJI TU R IST IČN I O B ISK  SK R O M N E JŠ I

J e  z a  s l a b š i  o b i s k  t u r i s t o v  k r i v o  v r e m e  a l i

s v e t o v n a  k r i z a ?

Kljub temu da je turizem najhitreje rastoča go spoda rska  

panoga, je tudi v  tej panogi opaziti posled ice globalne g o s 

podarske  in finančne krize. To velja tudi za s loven sk i turi

zem, saj ocene letošnjega prvega polletja v  primerjavi z lan

skim  n iso  preveč spodbudne.

Poleg tega da je število gostov v 
Sloveniji manjše od lanskega, turis
ti, ki vendarle pridejo, letos trošijo 
manj. Tako ponekod beležijo kar 
tretjinski upad prihodkov od turis
tične dejavnosti. Nekoliko manj neu
godne trende beležimo v Zgornji 
Savinjski dolini, številke pa vseeno 
niso razveseljive.

UPANJE POLAGAJO V GLAVNO 
TURISTIČNO SEZONO 

V Zgornji Savinjski dolini so turis
tične storitve, kijih tržijo naši ponud
niki, sezonske in predvsem vezane 
na lepo vreme, o katerem letos pač 
ne moremo govoriti. Izjema je le 
ponudba kongresnega turizm a. 
Naši sogovorniki niso mogli točno 
povedati, kolikšen je na manjše šte
vilo gostov vpliv vremena in koliko 
gre pripisati gospodarski krizi.

Zgornjesavinjski turistični ponud
niki so prepričani, da bosta odločil
na druga polovica ju lija in avgust. 
Običajno je v tem času višek turis
tične sezone in če bo vreme primer

no, se utegne neugoden trend iz 
prvega polletja popraviti.

TURISTIČNE KMETIJE
Evidenco o številu gostov na turis

tičnih kmetijah vodijo na Zvezi turis
tičnih kmetij v Celju. Kotje povedala 
Renata Kosi, vodijo evidence za ce
lotno Slovenijo. Pri povpraševanju 
turistov je letos opaziti dve značil
nosti, in sicer se gostje za rezervac
ije odločajo le nekaj dni pred za
četkom dopusta in ne kot običajno- 
več mesecev vnaprej. Druga letošn
ja  značilnost so bile številne odpove
di rezervacij zaradi neugodnega vre
mena. Vendar, meni Kosijeva, lahko 
avgust, ko je po njenih izkušnjah 
glavna sezona v Zgornji Savinjski 
dolini, obrne trend navzgor.

Alenka Korpnik s turistične kmet
ije Bukovje, kjer ponujajo nastan
itvene zm ogljivosti, pravi, da se 
upad izletniških gostov, ki prihaja
jo  le zaradi hrane, ne pozna. Nas
tanitve so letos v primerjavi z lani 
za trideset odstotkov manj zased

ene. Gostje iz tu jine ji povedo, da k 
nam priha ja jo gostje srednjega 
cenovnega razreda, med njimi tudi 
ribiči, mnogi od teh gostov so v se
danji krizi izgubili veliko premo
ženja.

TUDI OBISK NAJLEPŠE DOLINE 
POD PRIČAKOVANJI

Direktor Logarske doline d.o.o. 
Gusti Lenar pravi, daje število izlet

nikov, ki obiščejo to znano dolino, 
nekoliko manjše od lanskega, in sic
er za okoli sedem odstotkov v času 
zadnjih treh tednov slabega vreme
na. Medtem so v času od prvega 
maja do sredine junija zabeležili pet 
odstotkov gostov več kot v enakem 
obdobju lani.

»Občutek imamo,« je povedal Le
nar, »daje povpraševanja dovolj in

Božo Plesec, Ekološko hortikulturno 
društvo Mozirski gaj:

»Obisk v Mozirskem gaju je letos ne
koliko manjši od lanskega. Čemu prip
isati vzrok, je težko reči. Prav gotovo pa 
na naše obiskovalce najbolj vpliva 
vreme. Zadnje tritedensko deževje je 
gotovo doprineslo svoje. Za naš obisk 
je pomembna tudi zasedenost zgornje- 
savinjskih nastanitvenih zmogljivosti, 
saj im ajo  ob isk gaja kot dodatno 
ponudbo skoraj vsi, ki se v dolini ukvar
jajo s turizmom.

Doslej smo za letošnji obisk naredili 
največ sami z lastno reklamo in promo
cijo. Veliko pričakujemo od letošnjega 
avgustovskega dogajanja, ko si bodo 

od 15. do 23. avgusta naši obiskovalci lahko ogledali številne dogodke in 
razstave. Še posebej bi izpostavil, da bomo prvič v Sloveniji prikazali sodo
bno zasaditev grobov.«

Marija Lebar

(fo to : M arija  Lebar)

Naša anketa
Kje dopustujejo župani?

V poletnih mesecih se na oddih podajo tudi naši župani. Župana občin 

Rečica ob Savinji in Solčava, Vinko Jera j in A lojz Lipnik, sta že na do

pustu, m ozirski župan Ivan Suhoveršnik se je  odločil, da na to  vpraš

anje ne bo odgovoril, kako so si ozirom a si bodo »polnili baterije«, pa 

so nam povedali osta li tr ije  župani in županja.

Stanko Ogradi, Gornji Grad
Z družino se še nismo odločili, kam jo  bomo 

mahnili. Najverjetneje bomo planinarili. Sam nam
reč nisem ljubitelj morja.

Ivan Purnat, Nazarje
Poletje prepuščam mla

dim . Sam se na dopust 
odpravljam  spom lad i in 

jeseni. Letos sem aprila užival v toplicah in lepem 
vremenu, oktobra pa se bom odpravil malo na slo

vensko obalo.

(fo to : a rh iv  SN )

Ciril Rose, Luče
Z družino smo se potepali po Balkanu. Obiskali 

smo Zlatibor, se podali do črnogorskega primorja 
in se potem vračali ob hrvaški obali nazaj v Sloven
ijo. Prijetno potovanje z avtomobilom bi bilo še 
lepše, če bi bilo lepo vreme. Avgusta pa se bom 
mogoče podal še v domače gore, saj so te zame 
najlepše.

Anka Rakun, Ljubno ob Savinji
Letos si z možem ne bova privoščila klasičnega 

dopusta, temveč bova po Flosarskem balu ob 
vikendih naredila nekaj krajših izletov po domo
vini. Tako se bova podala na morje, v hribe in na 
prekmursko ravnico. Posvetila pa se bova tudi 
vnukom, ti naju bodo včasih spremljali na najinih 
potovanjih.

Pripravila in fotografirala: Marija Sukalo



Gemma in Judy Heron,
Nova Zelandija
»V Sloveniji sva tokrat prvič,« je 

povedala hčerka Gemma tudi v im
enu svoje mame. »Mama se v 
kratkem vrača nazaj na severni otok 
Nove Zelandije, kjer smo doma, saj 
po Evropi potuje že cel mesec. V 
Sloveniji sva en teden. Sem sva prišli 
po posredovanju sestrine znanke iz 
Londona, ki ima v Zgornji Savinjski 
dolini hišo, kjer sva nastanjeni.«

Na naše vprašanje, če sta si Slov

enija in Nova Zelandija res podobni, 
pravita, da v nekaterih delim res 
morda. »Vendar pa je  velika razlika 
v ljudeh. Ti so tukaj odprti in sprošče
ni. Vsakdo želi prijazno pomagati. 
Všeč so nama tudi urejene hiše z 
zelenjavnimi vrtovi, karje pri nas red
kost. Še posebej pa je lepo cvetje na 
balkonih in oknih. Če bo le še 
priložnost, se bova radi vrnili in 
pripeljali tudi očeta in še katerega od 
sorodnikov.«

Marija Lebar

da je obisk krojilo predvsem slabo 
vreme. Veliko pričaku jem o od 
glavne sezone, ki pa šele prihaja,« 
zaključuje Gusti Lenar.

Občine nimajo pregleda nad šte
vilom  tu ris tičn ih  obiskov, razen 
preko prijavljene in plačane turis
tične takse, ki jo  občini odvajajo 
posam ezn i ponudn ik i. Na so l
čavski občini so tako postregli s 
podatki do konca maja. Finančno 
gledano, je prihodkov od turistične 
takse glede na lanski maj, letos le 
po lov ica . Tako so im eli konec 
maja 2008  2 .800  gostov, ki so 
realizirali 5.900 nočitev, letos pa 
le t.8 0 0  gostov s 4 .000 nočitva
mi.

KONGRESNI TURIZEM NE 
NAZADUJE

V Šport centru Prodnik v Juvanju 
svojim gostom ponujajo nastanitve, 
prostore za kongrese in seminarje 
ter organizirajo športne dogodke, 
zlasti v povezavi z vodo. S pomanj
kanjem gostov se zaenkrat še niso

srečali, pravi Edi Jurjevec. »Je pa res, 
da je za zapolnitev zmogljivosti in 
zato, da gost odhaja zadovoljen in 
se rad vrača, treba stalno in veliko 
delati. Gosta je treba razumeti in 
živeti z njim,« pravi Edi in pove, da 
imajo nekaj rezervacij že tudi za pri
hodnje leto.

Rozka Petrin iz kampa Savinja na 
Spodnjih Pobrežjah pravi, da se 
tudi pri zapolnjenosti njihovega 
kampa pozna gospodarska kriza, 
zato imajo obiska manj kot lani v 
enakem času. Še posebej so gos
tje v kampih odvisni od lepega vre
mena. Zato, tako Petrinova, upajo 
na lepše vreme in bo ljš i ob isk 
konec ju lija in avgusta. Nekaj pa 
prinese še polovica septembra, saj 
je kamp odprt od petega do devet
ega meseca v letu.

V še ostalih kampih smo povpraš
ali po zasedenosti njihovih zmo
gljivosti. Več o tem v eni od prihod
njih številk.

Marija Lebar

O BČINA  M O ZIRJE

Smeli srednjeročni razvojni načrti

Obnova zunanjosti mozirskega kulturnega doma bo izvedena že v letošnjem letu
(fo to : Ben jam in  Kanjir)

Obiskovalec, ki je Mozirje obiskal pred parimi 
leti, bi se danes zaradi mnogih izvedenih projek
tov v samem kraju z lahkoto izgubil. Pred občin
sko upravo, ki v sodelovanju z občinskimi svetni
ki narekuje razvoj, pa so novi projekti. Kakor pravi 
župan Ivan Suhoveršnik, z namenom izboljšati 
pogoje življenja in dela domačinom in vsem, ki 
kraj radi obiskujejo.

Srednjeročni načrti so smelo zastavljeni. V teku 
so pogovori za izvedbo kopice načrtov, ki naj bi 
bili uresničeni v dveh, treh ali štirih letih. Torej v 
času prihodnjega županskega mandata, pa 
kdorkoli bo ta položaj zasedal.

Prva zadeva je  selitev Osrednje knjižnice 
Mozirje. Sedanji prostori na Hribernikovi ulici, 
v kulturnem domu, so že leta pretesni. Delo 
tamkajšnjih zaposlenih je težko, obiskovalci se 
v obilici knjižničnega in ostalega gradiva do
besedno izgubljajo. Normativi za tolikšno šte
vilo knjižnih enot in obiskovalcev so bistveno 
višji, v sedanjih knjižničarskih prostorih zato 
nedosegljivi.

Primeren prostor se je sedaj pokazal v stavbi 
Mercatorjeve blagovnice na Savinjski cesti. Večji 
del srednjega in celotno zgornje nadstropje bi bilo 
mogoče preurediti v knjižnico. Spodnji, živilski del 
trgovine bo ostal nespremenjen. Pogovori z last
nikom objekta, kije pripravljen te prostore v nad
stropju prodati, že potekajo. S sprostitvijo sedan
jih prostorov knjižnice bi lahko v njih zaživele nove 
aktivnosti. V prvi vrsti je tu galerija, kije že zdavnaj 
bistveno več. V njej potekajo različne prireditve, 
koncerti in podobno. Poleg galerije bi bilo prosto

ra za večnamenski del, morda tudi vadbeni pros
tor za Godbo Zgornje Savinjske doline Mozirje. 
Sedanji galerijski prostor bi bilo moč preurediti v 
mladinski center. S tem bi bil rešen še eden izmed 
večjih mozirskih problemov, torej kulturno zbiral
išče mladih.

Interes za vlaganja v Mozirje so pokazale tudi 
posamezne trgovske družbe. V bližnji prihodnos
ti tako nameravajo graditi nove trgovske centre. 
Vse je sedaj odvisno od sprejetja občinskih pros

torskih načrtov, ki bodo med drugim določali tudi 
morebitne površine, namenjene tej dejavnosti. 
Največ možnosti se zaenkrat kaže na prostoru 
južno od obvoznice, torej v Lavah. Marsikaj je 
odvisno tudi od umestitve novega krožišča pred 
avtobusno postajo. Načrti petkrakega krožnega 
krožišča so že v izdelavi, z njegovo izgradnjo pa 
se bo bistveno povečala prometna varnost vseh 
vtem  delu Mozirja.

Benjamin Kanjir
s N

5
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M O Z IRJE

Betonu v novem krožišču se je pridružilo (vetje
Veliko besed je  že bilo izrečenih okoli primer

nosti oziroma neprimernosti skulpture, ki kra

si pred kratkim  odprto krožišče pri trgovskih 

centrih Hofer in ZKZ. V teh dnevih je  prostor 

dobil končno podobo, ki naj bi prekinila gov

o ric e , h k ra ti je  o b je k t p o s ta l v a rn e jš i in 

primernejši za opravljanje funkcije, za katero 

je  bil zgrajen.

Na priporočilo Direkcije za ceste RS je bil na 
vzhodni strani iz smeri Letuša dvignjen nasip. 
Slednji sedaj onemogoča direkten nalet na be
tonsko skulpturo. V primeru vožnje z neprilago
jeno hitrostjo bo morebitnega voznika, ki bi za
peljal v sredino krožišča, nasip usmeril nazaj na 
cestišče. S tem je objekt postal veliko varnejši, 
saj neposreden stik z betonsko skulpturo ni več 
mogoč.

Hkrati s tem je bilo na sredinskem delu krožišča 
posajenih več trajnic, ki se bodo z leti razrastle. 
Na gredicah bo raslo sezoni primerno cvetje, ka- 
korje temu namen že v starem krožišču pri vstopu 
v trško jedro. Podoba krožišča je  odslej veliko 
primernejša in prijaznejša. Skulptura iz hladnega

Krožišče ob vstopu v Zgornjo Savinjsko dolino je  odslej varnejše in lepše urejeno
(fo to : B en jam in  Kanjir)

betona, ki simbolizira mozirski grb in njegovo večjemu številu občanov, kot je bila doslej, 
veduto, pa bo v sožitju s cvetjem sprejemljivejša Benjamin Kanjir

O D BO R  ZA RAZVOJ S A Š A  REGIJE

Nujno čimprejšnje sprejetje interventnega zakona
Na svoji peti seje so člani Odbora za razvoj SAŠA 

regije, ki ga sestavljajo gospodarstveniki, poslan
ci in župani Zgornje Savinjske in Šaleške doline 
obravnavali trenutne aktivnosti za umestitev sev
ernega kraka hitre ceste tretje razvojne osi. 
Obravnavali so projekt gospodarskega središča 
SAŠA regije, kjer prav tako potekajo intenzivne 
aktivnosti, seznanili so se tudi o poteku skupnega 
projekta turistične infrastrukture.

Mag. Helena Šolarz ministrslva za okolje in pros
torje predstavila, kaj je bilo storjenega pri umeščan
ju hitre ceste tretje razvojne osi -  severni krak -  v 
zadnjem letu. Priprava strokovnih podlag za izde
lavo državnega prostorskega načrta je v sklepni 
fazi. Do konca letošnjega avgusta naj bi bil priprav
ljen usklajen predlog optimizirane trase. Po uskla
ditvi se bo pričelo z izdelavo idejnega načrta, ki bi 
naj bil končan konec junija 2010.

Vlada bo po zaključku javnih obravnav, če ne 
bo večjih težav, v roku enega leta sprejela uredbo 
o državnem prostorskem načrtu. Na tej osnovi se 
prične s pridobivanjem zemljišč in izdelavo pro
jektov za pridobitev gradbenega dovoljenja. Vtem 
času naj bi država zagotovila tudi sredstva za 
gradnjo, pri čemer računajo na sredstva iz evrop
skih skladov.

Člani odbora so bili mnenja, da so postopki 
preveč dolgotrajn i in pričetek gradnje preod- 
daljen. Zgornja Savinjska in Šaleška dolina ter 
Koroška se vsakodnevno srečujejo s prometnimi 
zamaški, prizadeto je zlasti gospodarstvo omen-
C N
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jenih območij. Zato je potrebno čim prej sprejeti 
ustrezni zakon, ki bi omogočil skrajšanje postop
kov in čimprejšnjo realizacijo ceste. V tem času 
je potrebno misliti tudi na začasne rešitve glede 
prometa v SAŠA regiji.

V prizadevanjih, da se zgornjesavinjsko šaleš
ka regija vpiše na seznam gospodarskih središč 
do leta 2023, ki bodo deležna posebnih državnih 
spodbud, je družba PV Invest izdelala študijo izv
edljivosti in jo  predstavila na ministrstvu za gosp
odarstvo. Na tokratni seji odbora je bila zato nav
zoča državna sekretarka na omenjenem minis
trstvu mag. Darja Radič. Taje dejala, da ni toliko

Županja Anka Rakun je na nedavni seji člane 
občinskega sveta seznanila s pomočjo, ki jo  je 
Občina Ljubno namenila kot enkratno pomoč 
svojim občankam, delavkam Elkroja v stečaju. 
Člani so menili, da bodo sredstva delavkam 

gotovo dobrodošla.
»Gre za sredstva, ki se črpajo iz proračuna, in sic

er iz postavke posebna proračunska rezerva za 
pomoč občanom. Pomoč bomo dodelili na podla
gi odločb o enkratni denarni pomoči, kijih bo izdal

pomembno, kdo je in kdo ni vpisan na seznam, 
saj bodo na ministrstvu predvsem upoštevali 
dejansko izvedljivost posameznih projektov. Kot 
izredno dobro pripravljeno je  ocenila študijo PV 
Investa. Pomembne so namreč predvsem vse
bine projektov. Ti se lahko izvajajo tudi vže obsto
ječih objektih in niso nujne samo novogradnje.

Jasna Klepec (SAŠA ORA) je predstavila potek 
aktivnosti na področju skupne turistične infras
trukture. Potem ko so lani podpisali sporazum o 
sodelovanju, so nekatere aktivnosti, kot na Golteh, 
že v polnem teku.

Marija Lebar

Center za socialno delo Mozirje. Le oni so nomreč 
pristojni za zbiranje podatkov, na podlagi katerih 
glede na dohodke in cenzuse odločajo o enkratni 
denarni pomoči,« je povedala Rakunova.

Center je tako obravnaval 18 vlog občank z Ljub
nega. Občina je sklenila izplačati enkratno pomoč 
v višini ene četrtine od zneska, ki ga bodo prosil
ke dobile na centru za socialno delo. Za pet prosilk 
so na občini denar že nakazali.

Marija Lebar

O B Č IN SK I SVET LJUBNO

Denarna pomoč delavkam Elkroja 
tudi s strani občine



O BČ IN A  REČICA

Kanalizacija za čistejše okolje
dovoljenja in maja pričeli z izkopom in polagan- ministrstvo za okolje in prostor, ostala sredstva so
jem vodov v zemljo. Projekt v višini ene tretjine ti- zagotovljena iz evropskih skladov.
nancira občina, nekaj manj kot 15 odstotkov daje Marija Lebar

Dela na izgradnji kanalizacije v Spodnji Rečici (fo to : M arija  Lebar)

Podelili znak Golte 91

Na regionalni cesti v Spodnji Rečici že nekaj 
časa promet med delavniki usmerja semafor, saj 
se tam vršijo gradbena dela. Gre za izgradnjo 
primarnega ali kolektorskega voda kanalizacije 
v skupni dolžini okoli 2.850 metrov za naselja 
Varpolje, Nizka in Spodnja Rečica. Kanalizacijo 
bodo priklopili na že obstoječi vod proti čistilni 
napravi Mozirje.

Kilometer primarne kanalizacije je že gotov, na 
nekaterih mestih pa je treba zaradi že prej insta
lirane infrastrukture kopati zelo previdno. Tako 
računajo, da bodo del, ki nekoliko ovira promet 
na cesti, zaključili do srede meseca avgusta. 
Potekajo tudi aktivnosti za sekundarne vode, ki 
bodo odvajali kanalizacijo za 700 populacijskih 
enot.

Ideja o odvajanju odplak v nekaterih naseljih 
občine Rečica sega že v leto 2002. Lani novem
bra so začeli z aktivnostmi. V decembru in janu
arju so izdelali podlage za pridobitev gradbenega

S P O M IN S K O  SREČANJE NA SM REKO V C U

Ob letošnjem dnevu helikopterskega bataljona 
je bilo na Smrekovcu srečanje dobitnikov spomin
skega znaka Golte 91 in predstavnikov 15. heliko
pterskega bataljona Slovenske vojske (SV). 
Omenjeni praznik v Sloveniji praznujem o v 
spomin na 26. junij 1991, ko sta pilot Jože Kalan 
intehnik-letalec BogomirŠuštars helikopterjem 
gazela SA341 prebegnila iz JLA na stran sloven
ske teritorialne obrambe in pristala na Golteh ter 
nato na Smrekovcu.

To je bilo eno izmed prvih pogumnih dejanj v 
vojni za osamosvojitev Slovenije, hkrati pa je na 
ta način teritorialna obramba (kasneje SV) do
bila svoj prvi helikopter. Ob 10. obletnicitega do

godka so 28. jun ija  2001 na Golteh odkrili 
spominsko ploščo, predlagali ta dan za praznik 
helikopterskega bataljona SV in zaslužnim  
posameznikom podelili znak Golte 91.

Na tokratnem srečanju, osmem po vrsti, so 
popravili krivico, k ije  bila storjena tistim , ki so 
leta 2001 na nepojasn jen način  izpad li s 
seznama zaslužnih za prevzem helikopterja. 
Med njimi so bili tudi štirje (tedanji) policisti 
mozirske policijske postaje Marjan Javornik 
(na fotografiji tretji z desne), Anton Acman (peti 
z leve), Bojan Žurej (četrti z leve) in Aleš Herček 
(manjka).

MK
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O BČ IN SK I SVET LUČE

Ne gre pozabiti 
na ureditev 
sedanjega 

mostu
Ob tem  ko so lučki občinski svetniki potrdili 

predlagano severno varianto  obvoznice, so 

m enili, da mora občina na republiškem nivoju 

nadaljevati postopke za zamenjavo sedanjega 

m ostu . Ta že ob sam em  p rihodu  oz irom a 

izhodu iz naselja  Luče pom eni ozko g rlo  in 

težave v prometu. Kovinski most sto ji na mes

tu, kje r je  v poplavi leta 1990 Savinja odnesla 

dotedanji leseni most.

Kovinski most bi moral biti le začasna rešitev, 
njegova zamenjava pa seje zelo odmaknila. Svet
niki so izrazili bojazen, da se bo ob izgradnji ob
voznice na most pozabilo, še posebej, če bo del 
ceste iz regionalne prekategoriziran v občinsko. 
Zato so menili, naj občina v zvezi s tem poišče 
sogovornike na državni ravni in pospeši postopke 
za izgradnjo obljubljenega mostu.

Župan Ciril Rose je pojasnil, daje občina glede 
mosta že nekaj časa v stikih z državnimi organi. 
Potekajo pogovori in računajo, da bo Luče v 
kratkem obiskal direktor Direkcije RS za ceste 
mag. Gregor Ficko, ki mu bodo predstavili omen
jeno problematiko.

Marija Lebar

0

Dobitn iki spominskega znaka Golte 91, organizatorji srečanja na Smrekovcu in gostje
(fo to : A m ade ja  K om pre j)



BORZA PONUDB IN 
POVPRAŠEVANJA

Borza je oblika mednarodnih 

poslovnih priložnosti malih in 

srednje velikih podjetij na trgu 

Evropske unije, centralne in 

vzhodne Evrope ter mediteranskih držav. Omogoča 

vam, da preko široke mreže Euro Info Centrov (EIC) 

sklenete finančno, tehnično ali prodajno mednarodno 

poslovno sodelovanje.
EIC Maribor (Dijana Bestijanić), tel: 02  /  3 3 3 1 3  07, 

faks: 0 2  /  3 3 3  13 0 9 , e-pošta: diiana.bestiianic  
@mra.si. http://eic.mra.si

EEN-jul-32 Danski razvijalec »shop-in-
shop« konceptov za prodajo vintage oblačil, 
ki slonijo na združitvi e-trgovine s tradicional
nim i trgovinam i, ponuja franšizo in išče 
trgovinske posrednike.

EEN-jui-34 Avstrijski proizvajalec opre
me za ravnanje z odpadki in čiščenje voda 
išče distributerje.

EEN-jul-35 Francoski ponudnik ročno
pripravljenih vloženih živil v steklenih ko
zarčkih išče evropske partnerje za uvoz in dis
tribucijo svojih izdelkov.

EEN-jul-37 Francosko podjetje, special
izirano na področju sistemov nadzor dostopa, 
ki uporabljajo brezkontaktne pametne kartice, 
išče trgovinske posrednike.

KLUB POSLANCEV SAV IN JSKE  REGIJE

Jakobu Presečniku zaupali 
funkcijo predsedovanja

V četrtek, 16. julija, so se v prostorih Državnega 
zbora Republike Slovenije sestali poslanka in po
slanci iz Savinjske statistične regije in ustanovili 
Klub savinjskih poslancev. Za predsednika so za 
naslednjega pol leta izvolili zgornjesavinjskega 
poslanca Jakoba Presečnika (SLS). Za namest
nika sta bila izvoljena Lojze Posedel (ZARES) in 
mag. Andreja Rihter (SD). Na sestanku so spreje
li tudi poslovnik kluba. K članstvu bodo povabili 
tudi ministre in državne svetnike imenovanega 
območja.

Tako gospodarstveniki kot župani so že večkrat 
na različnih srečanjih izrazili željo po ustanovitvi 
kluba poslank in poslancev savinjskega območ
ja z namenom medsebojnega seznanjanja s stal
išči do posam eznih aktov in sklepov, ki so 
pomembni za razvoj te regije in jih  sprejema 
državni zbor. Tako je namen kluba obravnavati 
problematiko, ki se tiče savinjskega območja, in 
sodelovanje z institucijami Savinjske statistične 
regije.

Za komentar k izvolitvi smo želeli povprašati 
poslanca Presečnika, a je ta odsoten. S člani

Jakob Presečnik je bil izvoljen za 

predsednika novoustanovljenega Kluba 

savinjskih poslancev (fo to : M arija  Lebar)

zgornjesavinjske godbe na pihala je na obisku v 
Srbiji. Naši godbeniki bodo namreč nastopili na 
znamenitem festivalu v Guči.

Marija Lebar

M O Z IR S K A  KOČA NA GOLTEH Z N O V IM  N A JE M N IK O M

Kobetič želi dvigniti ponudbo koce na višji nivo
Mozirska koča na Golteh, last Planinskega 

društva Mozirje, v teh dneh ponovno pridobi

va vlogo, ki jo  je  v  preteklosti že imela -  planin

ske postojanke z dobro hrano. Za to je  poskr

bel novi najemnik Slavko Kobetič iz Gornjega 

Grada. S p rija te ljem a Robijem Teržanom in 

Nino Je laš je  zavihal rokave te r se lo til nujne

jših  vzdrževalnih del tako v kuhin ji kot tudi v 

spalnih prostorih.

»Kljub temu, da koča danes že lahko sprejme 
tako lačne kot tiste, ki želijo tu prenočevati, pa je 
potrebno še veliko dela in truda, da bo objekt 
zaživel v takšnem sijaju, kot ga je nekoč že imel,« 
pravi Kobetič

Načrtov organizatorju gostinstva ne manjka. 
Njegovciljje privabiti gostezdobro hrano, ki mora 
imeti svoj karakter. To mu ta trenutek, kljub temu 
da je koča odprta le slab mesec, dobro uspeva. 
Dejavnost kuhanja bo Kobetič nadaljeval tudi na 
področju cateringa, torej bo poskrbel za dostavo 
hrane zak ljučen im  skup inam  na različn ih  
druženjih. Tuje po njegovem potrebno neprestano 
dokazovanje kulinaričnih sposobnosti, kjer so 
napake izključene.

V svoj program oživljanja turizma v tem delu 
mozirske planine s ije  Kobetič zadal tudi organ
izacijo slikarske kolonije, ob večerih druženje plan
incev ob šahovskem turnirju, možnost bivanja in Mozirska koča s to ji na južnem pobočju Boskovca, najvišjem vrhu Golt (fo to : M arija  Š uka lo )

ush/arjanja bo ponudil kakšnemu astronomske
mu krožku, za otroke pa bo pred kočo postavil tudi 
igrala. V kuhinji ne želi ponuditi le enostavnih jedi 
na žlico, temveč pripraviti jedi po naročilu ter 
nedeljska in slavnostna kosila.

»S svojo ekipo prijateljev želim dvigniti ponud

bo koče na višji nivo, kjer se bo lahko dobro jedlo, 
kjer bomo vsakemu gostu prijazno postregli in bo 
vedno dobrodošel,« je optimističen Slavko Kobet
ič, ki v teh dneh že gosti dve skupini otrok, koča 
ima namreč tudi 52 ležišč.

Marija Šukalo



LJUDSKA U N IVERZA  VELENJE

Brezplačni računalniški tečaji
Ljudska univerza Velenje je bila 

uspešna na razpisu za sofinan
ciranje 60-urnega programa Raču
nalniška pismenost za odrasle, ka
terega namen je  popularizirati in 
spodbuditi splošno računalniško 
pismenost med odraslimi, ne glede 
na starost in doseženo izobrazbo. 
Program Računalniška pismenost 
za odrasle delno financirata minis
trstvo za šolstvo in šport ter Evrop
ska unija iz Evropskega socialnega 
sklada in je  za vse udeležence 
brezplačen.

V letih 2009-2010 bodo na Ljudski 
univerzi Velenje izvedli program za 
enajst skupin usposabljanja za za
poslene, brezposelne in starejše od 
65 let. V letošnjem šolskem letu so

Utrinek s podelitve potrd il o uspešno opravljenem računalniškem 

usposabljanju

do sedaj izobraževali sedem skupin, 
v katerih je  bilo vključen ih  83 
udeležencev, starih od 20 do 79 let. 
V usposabljanjeje bilo vključenih 56 
žensk, kar predstavlja 67 odstotkov 
vseh udeležencev. Skupina 18 
udeležencev seje izobraževala tudi 
v Mozirju, kjerjim je tamkajšnja obči
na zagotovila računalniško učilnico. 
Trenutno deluje še ena skupina v 
Šoštanju, v jesenskem  času pa 
bodo izvedli program za še tri sku
pine v Zgornji Savinjski dolini. V 
posebno čast si štejejo, da so 6. ju
lija kar 83 udeležencem podelili 
javno veljavna potrdila o uspešno 
opravljenem računalniškem uspos
abljanju.

Jasmina Felicijan

Z M O Z IR S K IM I DEVETOŠOLCI 0  SO D O BN I IN FO RM A C IJSKO -KO M U N IKA C IJSK I TEHNOLOGIJI

Prijateljstvo je vrednota, ki se udejanji le v
osebnem stiku

Preden so m ozirski devetošolci 

da li učbenike in zvezke »na hlad

no«, se je  nekaj od njih zbralo pri 

p rija te lju  Blažu. Da se radi družijo 

med seboj, je  bilo  jasno takoj, saj 

so brez zadrege sp regovorili o 

tem i, ki jih  je  takra t zvabila za isto 

mizo: socia lna spletna omrežja. 

Aktualna in ravno pravšnja za re

fleks ijo  pred počitnicami.

O trok sp re jem a in prevzem a 
vrednote, pravila, kulturo sredine, 
v kateri živi; najprej v družini, nato 
v šo li in š irše m  d ružbenem  
okolju. Z v id ika  soc ia lizac ije  je  
pomembno druženje s sovrstniki. 
Tako se nauči medsebojne komu
nikacije , kar pom em bno vpliva 
na njegovo ravnanje v različnih 
življenjskih situacijah in obdobjih. 
P a tric ija , M aja, Kaja, Lucija  in 
Blaž živijo v svetu, v katerem se 
med n a js tn ik i poveču je  raba 
novih tehnologij. Večina med nji
mi im a netlog, še m alo  več jih  
k o m u n ic ira  po m esendže rju , 
eden med njim i uporablja  face- 
book. Skupno naštetim storitvam 
je iskanje in spoznavanje novih 
lju d i te r o h ra n ja n je  s tiko v  z 
(ne)znanci iz sosednje hiše ali z 
drugega konca sveta.

KORISTI IN ZANKE SODOBNIH 
IK-TEHNOLOGIJ

Naši najstniki so najprej malo več 
povedali o navadah v zvezi z rabo 
interneta. Čas, ki ga preživijo na 
njem, je  zelo različen. Starši jim  kdaj

pa kdaj le omejijo dostop do inter
neta, kar je vzgojni ukrep ali posled
ica skrbi za njihovo zdravje. Polovi
ca jih  ima v sobi računalnik, zato 
lahko po mesendžerju klepetajo kar 
med učenjem. Patricija Fajdiga: 
»Slabo je, če te zasvoji, če postane 
tvoja prva obveza, ko prideš iz šole 
in najprej pogledaš, koliko je  spo
ročil.« Blažu Prepadniku facebook

omogoča komunikacijo s prijatelji in 
sorodniki v Kanadi. V imeniku ima 
samo poznane, z njimi deli svoja 
doživetja, fotografije: »Pravo vred
noto mi pomeni samo prijateljstvo, 
ki ga lahko vzdržuješ v živo.«

Stik med sogovorniki preko moni
torja odpira še eno dimenzijo komu
niciranja. Patricija: »Če ima sogov
ornik drugačno mnenje, ga lahko 
blokiraš. V živo si prisiljen v dru
gačno komunikacijo, kerti ni vseeno 
zanj.« Lucija Hrastnik: »Hitreje se 
skregaš, več si upaš in napišeš 
nekaj, kar si med pogovorom, ko pr
ijatelja vidiš in slišiš, ne bi upal.«

VARNA RABA INTERNETA
Mladi se zavedajo možnosti ma

nipulacije, zato so se strinjali, da je 
medijska vzgoja potrebna. Kaja 
Sepec: »Po šoli visijo plakati o pro
jektu safe-si, dobili smo brošure o 
varnem  spletu. In fo rm acij smo 
deležni povsod.« Patricija: »O varni 
rabi interneta poslušamo na sploš
no. Pokazati bi nam morali konkret
ne možnosti zlorabe interneta, tako 
da bi organizirali delavnice.« Maja 
Germadnik: »Za dostop do interneta 
bi morala veljati starostna omejitev.« 
Blaž Repenšek: »Samostojno naj 
uporablja otrok internet od takrat, ko 
zna brati -  razume navodila in opo
zorila, tudi v angleščini.«

Šesterica najstnikovje preudarno in 
zrelo spregovorila o sodobni IK-teh- 
nologiji. Nekontrolirana raba, zane
m arjanje neposrednih stikov, 
občutek izgubljenosti brez računaln
ika in novih družabnih skupnosti so 
znamenja zasvojenosti. Rešitev ni v 
vcepljanju strahu pred novo teh
nologijo, temveč v sporočanju pozi
tivnih vrednot, krepitvi samozavesti in 
premagovanju utvare o neranljivosti. 
Samo zavedanje še ne zagotavlja 
varnosti, treba seje naučiti ravnati v 
morebiti nevarnih okoliščinah.

Andreja Gumzej

Blaž, Patric ija , Maja, Kaja in Lucija o spletnih družabnih skupnostih
(foto : A G )



KM EČKA TRŽN ICA V LUČAH

Mamljiva ponudba kmečkih dobrot
V Lučah letos že drugo leto na sto

jnici članice aktiva Društva kmetic 
Zgornje Savinjske doline ponujajo 
prenekatero dobroto. Iz že skoraj 
pozabljene tradicionalne kmečke 
kuhinje lahko najdete ubrnenik, na 
vo ljo  so vložena zelenjava in 
marmelade, mesni ter mlevski izdel
ki, pecivo, najbolj pa zadiši kruh iz 
domače peči.

Že lani so v Lučah organizirali 
kmečko tržnico, ki seje lepo »prije
la«. Stojnico postavijo od maja do 
oktobra vsako prvo soboto in nedel
jo  v mesecu. Poleg stalnih kupcev 
domačinov se ob njej ustavlja mar
sikateri gost Zgornje Savinjske do-

K M E Č K A  T R Ž N I C A
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line doline, ko se pelje skozi Luče.
Kot pravi župan Ciril Rose, bodo 

stojnico kmalu prestavili na ugodne
jše mesto ob sedanji zadružni trgo
vini, kjer nameravajo urediti stalno 
kmečko tržnico. To bodo storili takoj, 
ko bo urejeno pokrito parkirišče in 
bo dovolj prostora za avtomobile, ki 
so sedaj parkirani na mestu, kjer bo 
nato tržnica.

Marija Lebar

Na s to jn ic i je  moč najti 

marsikatero domačo dobroto
(fo to : M arija  Lebar)

TEKMOVANJE S ST A R IM I R O Č N IM I IN M O T O R N IM I BR IZG ALN AM I V R A D M IR JU

Radmirske veteranke prvič formirale ekipo
Prostovoljni gasilci iz Radmirja so letos pripravili

7. tradicionalno tekmovanje veteranov s starimi 
ročnimi in strojnimi brizgalnami. Tretjo julijsko 
soboto seje na travniku pred staro osnovno šolo 
kljub deževnemu vremenu v spretnosti pomerilo 
17 desetin veteranov in veterank iz krajev naše 
doline in širše.

Kljub temu da so ne rosno mladi gasilci vajo 
gašenja objekta morali izvesti v čim krajšem času, 
je bila pomembna še izvirna osebna oprema tek
movalca kot tudi brizgalna, s katero je bila vaja 
izvedena. Z njo se lahko ponašajo v PGD Šmarje 
Sap, ki so pripeljali ročno brizgalno iz leta 1879 
in bili temu primerno uniformirani. Tako opremlje
ni se niso zastonj postavljali, saj so dosegli najbolj
ši čas tekmovanja. Drugo mesto v tekmovanju z 
ročnim i brizgalnam i so zasedli veterani PGD 
Gornji Grad, tretje pa Vransko.

Z najstarejšo motorno brizgalno na tekmovan
ju, in sicer iz leta 1925, sta tekmovali PGD La
hovče pri Brniku in Grušovlje. Slednji so dosegli 
drugo mesto, pred njimi so se uvrstili veterani iz 
Paške vasi, tretje pa so zasedli veterani iz PGD 
Kaplja vas. Tudi ekipe veterank so se pomerile v 
ravnanju s starimi motornimi brizgalnami. Letos 
so bile najboljše Grušoveljčanke pred Šoštanjem 
in Radmirjem.

Kot je povedal vodja tekmovanja Franc Brglez, 
so dom ačim  veterankam  podelili posebne 
medalje, saj so prvič v t il- le tn i zgodovini radmir- 
skega gasilskega društva formirale ekipo. Tek
movanje je  bilo po njegovem mnenju posebno 
tudi v tem, da so tokrat vajo ocenjevali sodniki od 
Primorske do Prekmurja. Pokale zmagovalcem in 
najstarejšemu udeležencu tekmovanja, 86-letne- 
mu Alojzu Žunterju iz PGD Pobrežje, je  poleg

predsednika zgornjesavinjske gasilske zveze Jan
ka Žunterja podelil tudi regijski poveljnikSavinjsko- 
šaleške regije Nikolaj Vihar.

Marija Šukalo

- Pohod na Triglav. 25.7. Organizator: PD Črna 
na Koroškem. Dodatne informacije: Janko 
Laznik 041 830378.

- Pohod na Ojstrico. 25.7. Organizator: PD 
Slivnica pri Celju. Dodatne informacije: Matej 
Planko 0 4 0  161 352 , pds livn icap rice lju  
@gmail.com.

- Pohod na Prisojnik in Razor. 25.7. Organi
zator: PD Polzela. Dodatne informacije: Zoran 
Štok 041 754 778, zoran.stok@gmail.com.

- Kolesarski vzpon na Blegoš. 25.7. Organi
zator: PD Pošte in Telekoma Ljubljana. Do
datne informacije: Borut Paškulin 01 431 61 
14, www.pdrustvo-ptlj.si.

- Pohod na Mrzlo goro. 25.7. Organizator: PD 
Ljubljana Matica. Dodatne informacije: Aleš 
Dolenc 041 827 886, www.pd-ljmatica.si.

Več informacij o prireditvah na 
www.migajznami.si, kjer lahko tudi vpišete 

nove prireditve in vadbene programe.
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ČEBELARSK I PRAZN IK V GO RN JEM  GRADU

Dogajanje pritegnilo veliko število obiskovalcev
Ob 40-letn ici prvega čebelarskega praznika 

so se po nekajletnem zatišju v  Gornjem Gradu 

ponovno od loč ili obuditi trad ic ijo . V soboto,

18. jun ija , so organizatorji ponudili pestro iz

biro dogajanja, poudarek pa je  bil na čebelar

jen ju. Ob glavnem programu si je  b ilo mogoče 

ogledati tudi muzejsko zbirko in poskusiti te r 

kupiti medene dobrote a li kaj iz stojn ice akti

va kmečkih žena.

Goste so na zače tku  s k ra jš im i govori 
pozdravili predstavniki organizatorjev in župan 
Stanko Ogradi. Ta je povedal, da je vesel, ker 
se tradicija praznika nadaljuje in se tako poskr
bi za pestrejše dogajanje v kraju. Izrazil je zah
valo vsem sodelujočim, saj je  bilo v organizac
ijo vloženega ogromno prostovoljnega dela.

Predsednik enega od organizatorjev, Čebelar
skega društva Gornji Grad, Franc Bezovšekje

povedal: »Lahko rečem, da smo bili zelo zado
voljni z zanimanjem gledalcev za prikaz čebe
larskih opravil nekoč in danes. Še posebej nas 
je veselilo, da s ije  ta dogodek ogledalo tudi ve
liko mladih obiskovalcev«.

Za predah je bil organiziran nastop ljudskih 
pevcev in godcev ter folklorne skupine Facki. V 
glasbenem delu je sodelovala tudi godba na 
pihala Zarja iz Šoštanja. Sledilo je vlečenje vrvi, 
v katerem sta sodelovali dve ženski in šest 
moških ekip. Ob burnem spodbujanju navi
jačev je zmaga v ženski konkurenci pripadla 
ekipi s pomenljivim imenom »Če si dober, si 
dober«, v moški pa ekipi Mesnice Forti.

Tudi tekm ovanje  plesnih parov za pokal

Prikaz izdelave in žičenja

sata(foto: Jan Za jc)

Takšne naprave in pripomočke so čebelarji uporabljali nekoč
(fo to : Jan Za jc)

Le del iz bogate čebelarske lite ra tu re

(fo to : Jan Zajc)

AS AUTOMOBILI SKORNŠEK, Cesta Simona Blatnika 2 0 , 3 3 2 0  Velenje, te l. 0 3 /8 9 1  9 0  77, w w w .as-velenje.com

medu, ki je bilo na programu med vrtno 
veselico, je potekalo v znamenju navijan
ja. Sedem tekmovalnih parov se je  vrtelo 
v ritmih valčka in polke ansambla Franca 
Miheliča. Čeprav so bili vsi imenitni, pa 
sta najbolj prepričala Maruša Poplas in 
Tomaž Čretnik.

»Računamo, da se je  od 16. ure, ko se 
je  program začel, pa do druge ure zjutraj, 
ko se je  zaključila veselica, zvrstilo okoli 
tisoč obiskovalcev. Čeprav je  dogajanje 
kro jilo  tud i vreme in so zato odpadle 
otroške ustvarjalne delavnice na temo 
čebele in medu, menimo, da je  praznik 
dosegel svoj namen in že zdaj razmišlja
mo o tem, da ga bomo priredili tudi pri
hodnje leto in ga dopolnili še s prikazom 
katerega od tra d ic io n a ln ih  km ečkih  
opravil,« je  povedal predsednik Turis
tičnega  društva  G ornji Grad Kristjan 
Kramer.

Marija Lebar



ZAHVALNA M A ŠA  ŽU PN IKA  ALOJZA TERNARJA V NOVI ŠTIFTI

»Želim si, da bi se čez 30 let ponovno srečali«
V nedeljo, 19. ju lija , ravno na deseto oblet

n ico  prihoda  v Novo Š tifto  in ob 30 -le tn ic i 

službovanja je  novoštiftni župnik A lojz Ternar 

daroval slovesno mašo v cerkvi Marije Zvezde. 

Zahvalna maša je  bila priložnost tudi za zah

valo faranom , tako Nove Š tifte  kot Solčave, 

k je r je  soup rav ite lj župn ije , da mu na poti 

duhovništva pomagajo.

Prid iga je  bila nam enjena spom inom  na 
njegovo službovanje in spominom na starše ter 
sestro, ki jih je Bog vzel k sebi. Namesto njegove 
družineje sedaj za svoje brate in sestre sprejel vse 
farane in prijatelje. Tako kot je za svojo mater spre
jel Marijo, kot mu je pred svojo smrtjo naročila 
mama. Omenil je, da se mora za veliko stvari za
hvaliti tudi gospodinji Tončki, ki ne skrbi le za 
njega, temveč še za vedno lepo urejeno župnišče 
in vsakega, ki prestopi njegov prag. Njena dobro
ta do vseh ljudi je sestavni del njegovega uspeš
nega dela.

Cerkveni ključarji so se v imenu župljanov zah
valili za vse, kar je storil v Novi Štifti tako na po
dročju pastorale kot del na sakralnih objektih. V 
imenu solčavskih vernikov seje Mateja Suhadon- 
ik -  Brleč Ternarju zahvalila, da jih je sprejel tak
šne, kot so in da jim  pomaga pri urejanju cerkve 
Marije Snežne vSolčavi. Za darilo so otroci prinesli 
domače solčavske dobrote.

Župan občine Gornji Grad Stanko Ogradi je v 
imenu občanov zaželel župniku, da bi imel še 
dolgo toliko energije in želje po delu ter izbolj
ševanju razmerv kraju. Največje presenečenje pa 
je bil obisk zagorskih romarjev, ki vsako leto na 
veliki šmaren peš priromajo k Mariji Zvezdi. Kot 
veliki prijatelji Alojza Ternarja niso hoteli zamuditi 
priložnosti in so svojemu prijatelju zapeli nekaj 
pesmi.

Alojza Ternarja je pot v Novo Štifto vodila preko 
mnogih drugih far, kar sedem jih je bilo v času 
njegovega službovanja. Iz dom ačih ravnic 
Turnišča v Prekmurju seje pred desetimi leti prese
lil v hribovito Novo Štifto, čeprav je  imel na izbiro 
več možnosti, kam bi lahko odšel službovat. 
Odločitve ne obžaluje in tukaj bi tudi rad ostal.

Novoštiftni župnik Alojz Ternar je izrazil 

željo, da bi skupaj s farani praznoval tud i 

svojo 60-le tn ico službovanja
(fo to : Š te ti Sem )

Ljudem se je tako priljubil, da so ga kar trikrat 
zapored izbrali za naj občana občine Gornji Grad, 
že kmalu po prihodu v dolino pa je bil izbran tudi 
za naj osebnost doline. Kar ni nič čudnega, saj 
vedno najde čas za ljudi, za pogovor in druženje 
z njimi, naj bodo to znanci ali tujci. Rad se tudi 
pošali in ena takšnih šal je bila tudi, ko je v opis 
svojih del zapisal, da je dušni ključavničar.

Maši je sledila pogostitev za obiskovalce, sam 
pa je poskrbel, daje družina Zavolovšekza prijet
nejše druženje poskrbela za igranje in prepevan
je. Tako so se Novoštiftčani s svojim župnikom 
lahko še dolgo prijetno družili.

Štefi Sem

TOPLOTNO IZOLACIJSKI FASADNI SISTEMI!
P o z i m i  t o p l e j e , p o l e t i  h l a d n e j e !
Zagotovite si toplotno izolacijski fasadni sistem, ki vam bo 
zagotavljal prijetno bivalno klimo v vročih dneh in prihranek 
pri ogrevanju v mrzlih dneh.
Na podlagi 20  letnih izkušenj Vam bomo brezplačno svetovali pri 
izbiri pravega fasadnega sistema (priznanih izdelovalcev materi
alov Roefix ali Baumit) pri sanacijah ali novogradnjah! Le tega 
vam bomo po naročilu kvalitetno in cenovno ugodno tudi izvedli.

Za še  večji prihranek pri ogrevanju v 
mrzlih dneh vam podarim o +2cm  izolacije!

IZDELAMO VSE VRSTE FASAD, NOTRANJE IN ZUNANJE STROJNE OMETE 

TER STROJNE TLAKE, GRADIMO POSLOVNO-STANOVANJSKE OBJEKTE!

Šešče 48/a , Prebold

Tel.: 03/705 30 57 
GSM: 041/642-643

E-mail: termo.sgd@email.siT L R M O  5 G w w w . t e r m o s g d . c o m

Q l i M n j a H i C

Leye, Iventilke!
Naročnik: Savinjske novice d.o.o. Savinjska c. 4, 3331 Nazarje



90 let bojep z a  seuerno mejo ( 4)

Piše: Aleksander Videčnik

JUGOSLOVANSKA DELEGACIJA V PARIZU
O sestavu delegacijeje pisal dr. Lambert Ehrlich 

in iz tega zapisa povzemamo tu navedene po
datke.

»Zastopništvo naše države pri mirovni konferen
ci seje imenovalo "Delegacija Srbov, Hrvatov in 
Slovencev pri mirovni konferenci v Parizu." 
Delegacijo je imenovala beograjska vlada in 
je delovala po navodilih iz Beograda. Bila je v 
stalnem stiku z Beogradom potom tajnih (šifr
iranih) brzojavovin kurirjev. Delegacija je bila 
sestavljena iz 7 pravih delegatov, ki so tvorili 
sedmorico in so smeli odločati na sejah o 
vseh vprašanjih.

Izmed njih so bili štirje polnomočni delega
ti, ki so bili kot taki prijavljeni konferenci, da 
bodo zastopali našo državo na konferenci in 
podpisova li v njenem imenu m irovne 
pogodbe, to so bili: kot predsednik delegacije 
Nikola Pašič (Srb), dr. Ante Trumbič (Hrvat), 
zunanji minister, Milenko Vesnič (Srb) in vitez 
dr. Ivan Žolger (Slovenec). Zadnja dva naj bi 
se pri sejah menjavala, saj je  konferenca 
priznala naši državi le tri delegate. Naša vla
da pa je delegaciji določila še 3 delegate za 
notranje svetovanje in sicer: Mato Boškoviča 
(Srb), dr. Otokar Ribar (Slovenec) in Jožef 
Smodlaka (Hrvat).

DELEGACIJE IN IZVEDENCI
Sestava vseh skupin je  odražala narode v 

SHS. Delegaciji so bili na voljo še izvedenci za 
razna vprašanja: za vojno intrgovsko mornari
co, vodni in železniški promet, trgovino, gospo
darska vprašanja, geografijo in še kaj. Tako je 
skupaj delegacija v Parizu štela nad 100 
članov, iz Slovenije jih je  bilo nad 20. Delegac
ija je  pričela delovati leta 1919. Prva naloga je bila, 
predložiti mirovni konferenci natančno izdelane 
predloge bodočih mej naše države. Te predloge so 
ustno obrazložili dne 18. februarja 1919, naslednji 
delegati: Trumbič mejo proti Italiji, Žolger slovensko 
mejo proti Avstriji in Madžarski, Vesnič mejo proti 
Romunom in Bolgarom. Pismeno je to storila dele
gacija v dvanajstih, natisnjenih uradnih spomen
icah. Te so vsebovale splošni pregled naših zaht
ev. Na Koroškem je bila predlagana meja na črti: 
Roskofl pri Pontablji -  Šmohor -  gorovje Osojske 
gore -  Ulrikova gora -  gorovje med Dravsko in 
Ziljsko dolino do Gumern -  Osojsko jezero -  Oso
jske Ture -  Magdalenska gora -  Svinjška pianina 
-  Dreieckkogel ob štajerski meji.«

KOROŠKI PLEBISCIT
Do plebiscita je prišlo, ker vprašanje slovenske 

(jugoslovanske) meje z Avstrijo ni biio rešeno s 
prem irjem  zaveznikov z Avstro-ogrsko ali z 
neposrednim dvostranskim sporazumom. O meji 
je odločala mirovna konferenca v Parizu šele leta 
1919.

Plebiscitje potekal v coni A 10.10.1920. Cona A 
je zajemala neposredno mejno območje, cona B 
pa je zajela Celovec z neposredno okolico. V coni 
B naj bi bil plebiscit opravljen tedaj, ko bi v coni A 
glasovali za Kraljevino SHS. Cona Aje po štetju iz 
leta 1910 štela 73.488 prebivalcev, od teh je up
orabljalo slovenščino kot občevalni jezik 69,18 %. 
Izid glasovanja je bil za Kraljevino SHS 59,2 % in

Človek ni rojen sebi -  ampak domovini! Slika je 

delo Maksima Gasparija -  deklaracijska 

razglednica, 1918.

za Avstrijo 40,8 %. Žal je avstrijska stran dosegla 
globalno večino, sajje približno 10.000 Slovencev 
glasovalo za življenje v Avstriji. Tu velja omeniti 
bistvo avstrijske propagande: koroški deželni 
patriotizem in prednosti avstrijsko socialno ure
jene države, posebej poudarjeno, brez vojaške 
obveznosti. Bistvoje bilo zagotavljanje Avstrijcev, 
da se Slovenci z glasovanjem za Avstrijo ne bodo 
odrekli slovenske narodnosti (v skladu z manjšin- 
sko-varstvenim i do ločbam i 62. -  69. člen 
senžermenske mirovne pogodbe). K temu naj 
omenim o Sklep koroškega deželnega zbora 
28.9.1920, v katerem je izjava o izrecnem in tra
jnem varovanju narodnostnih pravic koroških Slo
vencev po koroškem plebiscitu.

KOROŠKA JE BILA SLOVENSKA
Seveda so se stvari v resnici povsem drugače 

odvijale. Prevladovalo je nemško-nacionalno 
gledanje na koroške Slovence, kar pove tudi pre
gled o razmerjih med nemškim in slovenskim 
prebivalstvom po štetju leta 1846, ki ga je  zbral 
dr. Bogo Grafenauer: predel okoli Velikovca, Šmo
horja, Borovelj, Pliberka in Železne Kaple je bil 
povsem slovenski; ozemlje okoli Beljaka je poka
zalo le 6 -  7 % nemškega življa. Največ nemške
ga prebivalstva je bilo v Celovcu z okolico in Bel
jakom z okolico ob navedenem štetju. Šlo je torej 
za daleč večinsko poseljenosts slovenskim preb
ivalstvom. Seveda so to le okvirni podatki. To so 
torej zgodovinska dejstva! Ljudsko štetje leta 

1890je že pokazalo hiter upad slovensko go
vorečega prebivalstva in to se je potem po
spešeno nadaljevalo vse skozi do današnjih 
dni.

ZAŠČITA SLOVENSKEGA PREBIVALSTVA
Dejstvo je, da koroške oblasti, ki so bile vsaj 

na deželni ravni vseskozi v nemških rokah, 
niso upoštevale pogojev senžermenske mi
rovne pogodbe o zaščiti slovenskega preb
ivalstva na Koroškem. Zato lahko smatramo 
slovesno in soglasno izjavo koroškega 
deželnega zbora iz leta 1920,«... da hočeta 
Koroška in Avstrija slovenskim rojakom za vse 
čase zavarovati njihov jezikovni narodni 
značaj ter skrbeti za njihov duhovni in gospo
darski razcvet enako kot pri nemškemu preb
ivalstvu dežele Koroške«.

POGLEDI ZGODOVINARJEV
Nekateri zgodovinarji domnevajo, daje na 

odločanje dela slovenskih glasovalcev de
jstvo, in na katerega je stavila avstrijska prop
aganda, daje bila tedaj država SHS monarh
ija brez ustave, z vojaško obveznostjo, z ne
miri ob mejah na Balkanu in z nerešenim 
mejnim vprašanjem z Italijo. Navaja se tudi 
vpliv avstrijskih strank na slovenske volivce, 
zlasti na tiste, ki so bili že pred letom 1914 
njihovi volivci. Na Koroškem namreč ni bilo 
slovenske liberalne in socialno-demokratične 

stranke.
Kakršnokoli dokazovanje plebiscitnih nepravil

nosti Slovencem ni bilo mogoče, čeprav so os
tro protestirali glede dogodkov med samim pote
kom. Vsi arhivi plebiscitnega gradiva so bili od 
vsega začetka nedostopni in so ostali še do 
nedavna. To velja za zasebne in državne 
arhivske zbirke. Ob vsem prevladuje mnenje 
zgodovinarjev, da plebiscit ni bil prava oblika 
odločanja o narodnostnem vprašanju na Ko
roškem. In končno -  germanizacija Slovencev 
na Koroškem je s p leb iscitom  dob ila  nove 
možnosti in neomejene razsežnosti. Dokazi za 
to so današnje okoliščine in razmere, v katerih 
živijo naši rojaki v tej deželi.



NASVETI ZA VLEKO PO Č ITN IŠKE PRIKOLICE

Prikolice ob pravilni uporabi ne predstavljajo
nobene nevarnosti

Poletje je tu! Glavna počitniška se
zona prihaja v vsej svoji veličini! Neka
teri bodo dopust preživeli doma, 
nekateri si bodo privoščili potovanja 
vtujino. Zanimiva možnost so vedno 
znova tudi avtokampi in seveda os
novna varianta v njih -šotorjenje. Kdor 
ima več, si namesto šotora privošči 
počitniško prikolico. Razlika med 
vsemi vrstami dopustov je očitna, 
kakor je očitna tudi razlika pri počit
nikovanju v počitniški prikolici, saj je 
le-to potrebno najprej pripeljati na 
morje oziroma v avtokamp. To pa zna 
biti za marsikaterega voznika pravi 
zalogaj oziroma z bolj pozitivno bese
do - izziv.

Pri vleki počitniške prikolice se 
moramo zavedati, da le-ta predstav
lja obrem enitev za avtom obil. 
Pomembno je, da vozilo preverimo 
tako, da ne bomo imeli problemov z 
zavorami ali hladilno tekočino in 
posledično pregrevanjem prikolice. 
Ob vleki prikolice moramo namesti

ti podaljške vzvratnih ogledal, tako 
da lahko spremljamo dogajanje za 
nami. Prikolice so široke in dolge, 
karje potrebno upoštevati pri vožnji 
po naseljih , predvsem  ob pre
hitevanju kolesarjev in pri srečevan
ju ostalih udeležencev v prometu.

Zelo pomembno je, kako naložimo 
stvari v prikolico. Vsekakor čim manj

in čim lažje. Teža naj bo razporeje
na ob osi koles prikolice z manjšim 
premikom naprej in tako, da pride 
na kljuko prikolice, ki jo pripnemo na 
avtom obil, okoli 50  kilogramov. 
Hitrost vožnje avtomobila, na katere
ga je nameščena prikolica, ne sme 
presegati 100 km/h, saj lahko pride 
do nihanja prikolice in v najslabšem

primeru tudi prevrnitve. Prvi znaki so 
nihanje prikolice, naslednji znak je 
nihanje vlečnega vozila. V obeh 
primerih je potrebno takoj zmanjša
ti hitrost in peljati previdno naprej.

Zelo pomemben je tudi pravi tlak 
v pnevmatikah. Vsekakor pa priko
lice ne obtežimo preveč in nikakor 
nanjo ne naložimo predmetov, ki bi 
se premikali po prikolici. Vsi kosi 
prtljage morajo biti pritrjeni. Med 
vožnjo ne sme biti v prikolici potnik
ov, saj le-ta ne nudi nobene zaščite 
v primeru prometne nesreče.

Prikolice ob pravilni uporabi ne pred
stavljajo nobene nevarnosti. Le poča
si in previdno terseveda dovolj zgodaj 
je potrebno na pot. Samo postavljan
je prikolice v avtokampu poje najlažje, 
če prikolico odpnemo in jo na roke 
postavimo na želeno mesto. No, le 
ročno zavoro imejmo pripravljeno, da 
se ne odpelje do kakega drevesa ali 
soseda. Pa lep dopust!

Igor Pečnik

VRTEC NAZARJE

Zaključek šolskega leta
V vrtcu smo že tako pomembni, da 

svoj čas m erim o v šolskih letih. 
Letošnje smo ocenili kotzelo prijetno 
in uspešno. Nekateri so shodili, enim 
je zrasel četrti, peti zob, uspešno smo 
preživeli prvo leto ali nekaj mesecev 
stran od domače varnosti in topline. 
Eni so se naučili narisati glavonožca, 
zaplesati ples, povedati deklamacijo. 
Drugi so se znebili pleničk, naučili 
zapreti gumb, šli na izlet brez staršev, 
izgubili prvi ali drugi mlečni zob, se 
pripravljali na šo lo ... Ja, nešteto os
ebnih in skupinskih usodnih korakov 
smo opravili v tem šolskem letu.

Uradno smo ga zaključili pred Vrt
cem Nazarje v četrtek, 18. junija,ob 
17. uri. Ob tropski vročini nam je 
pomagala senca dreves, ki seje ob 
pravem času pomikala po našem 
prostoru.

Pozdravil nas je  gospod ravnatelj 
Jože Kavtičnik in o nas povedal po
hvalne besede. Njemu in gospodu 
Zvonetu Smrketu smo hvaležni, da 
nas razum eta, nam zaupata  in 
nam pomagata uresničevati naše

nanjih sten vrtca, v delavnici pa so 
nasta ja le  slike na betonskih 
ploščah, katere bomo položili na 
ig rišče ob vrtcu. Za lepši videz 
igrišča so poskrbeli otroci iz krožka 
Mali raziskovalec in pod Biserkinim 
vodstvom zasadili rože na gredico. 
Ob tem se lepo zahvaljujemo Vrt
narstvu in cvetličarstvu pri Skazu za 
podarjene sadike.

S pomočjo Robija in Biserke smo 
se preizkusili v pihanju malih in or
jaških milnih mehurčkov. V delavni
ci za izdelavo oblačil smo z Jožico, 
Cvetko in Marijo iz vreč za smeti 
ustvarjali izvirne kreacije za vse 
priložnosti. Da bo naše delo trajno 
zabeleženo, je s fo toapara tom  
poskrbela Stanka, Heda pa je za 
nami pospravila vrtec.

Dan je bil kar prekratek za toliko 
zastavljenega dela. Veseli smo, da 
nas starši podpirate, nam zaupate 
svoje otroke, nas razumete in ste se 
v tako velikem številu udeležili naše 
male -  velike prireditve.

Marija Korenjak

želje in potrebe.
Vsaka od naših štirih skupin seje 

predstavila. Sončki in Zvezdice so s 
plesom prikazali, kako poteka dan 
in kako pleše pajacek, Lunice so ob 
spremljavi kitare in flavte zapele 
pesmici, pevski zborček je  dodal 
koreografijo, najstarejše Mavrice so 
prikazale zabavni igri.

Ko je  sonce že izgubljalo svojo

moč, je temperatura narasla zaradi 
čarodeja Franca. V svoje čarovnije 
je  na veliko veselje vključ il tudi 
otroke, starše in strokovne delavke. 
Potem smo delali v ustvarjalnih de
lavnicah. Po idejni zasnovi Jožice in 
Marije so otroci pod mentorstvom 
Majde, Petre in Biserke že nekaj dni 
pred prireditvijo s fasadnimi barva
mi ustvarili čudovite poslikave zu

Otroci so s pomočjo mentoric s fasadnimi barvami ustvarili čudovite 

poslikave zunanjih sten vrtca



KAČJI PAST IRJI BO DO  V KRATKEM PREDSTAVILI NOVO SKLADBO

Glasba vzgaja nadobudne pastirčke
Kačji p a s tir je  živahen, svobod

en, energičen in igriv. Takšni so 

tud i M atija in Blaž Selišnik, Kle

men Robnik in Aljaž Štorgel, štirje 

m ladi fantje iz Luč, prav tako n ji

hova g la sb a , ki j ih  ko t Kačje 

pastirje druži že šesto leto. Še kot 

osnovnošolci so že s prvim  nas

topom  navdušili občinstvo v OŠ 

Blaža Arniča Luče, čeprav so se 

kot m ali šo larji komaj vide li izza 

inštrumentov. Z veliko (finančno 

in m oralno) podporo očeta dveh 

članov Blaža in M atija, Lojzetom 

Selišn ikom , nekdanjim  g lasbe

nikom, so nato posneli prvi album 

in  pozne je  tu d i v id e o s p o t za 

pesem Povej zakaj.

Danes se z novim singlom, ki ga 
bodo predstavili tekom  poletja, 
vračajo na glasbene odre. Bolj zreli, 
vseeno pa dovolj mladostniški, da 
bodo tudi v nadaljnje navduševali 
mlade, mlade po srcu in ljubitelje 
živahnih rockovskih ritmov po dolini 
ter širom po Sloveniji.

- Pred šestimi leti ste z nastopom v 
osnovni šo li navdušili vaše prvo 
občinstvo. Kdo je dal pobudo za skupi
no in kakšni so bili vaši začetki?

Matija: Vsi prihajamo iz istega kra
ja  in vse nas je  družilo veselje do 
glasbe. Navdušila nasje pravzaprav 
nekdanja lučka rock skupina THC, ki 
se je nekdaj dobivala v zapuščeni 
»Ivanovi bajti«. Tako se je pojavila 
ideja, da bi tudi sami začeli igrati v 
skupin i. Sprva sm o im eli le 
akustično kitaro in par plastičnih 
škatel, na katere je Blaž vadil bobne. 
Kmalu so prišli pravi inštrumenti, 
dobili smo prostor za vaje, nastopili 
na iučkem dnevu, kmalu smo zače
li tudi snemati ploščo in tako naprej. 
To so bili naši rani začetki, ki pa so 
bili še kako potrebni za naš razvoj.

- Od začetnega nastopanja na 
lokalnih rock žurih ste se že poizku
sili tudi na večjih odrih. Kaj vam to 
pomeni in kakšen je bil ta prehod?

Aljaž: Še vedno je največji užitek 
Igrati na Lučkem dnevu, kjer nas vsi 
poznajo, vsi poznajo našo glasbo.

Aljaž: Zdaj, ko smo nekaj let stare
jši, smo se nekoliko spremenili, spre
menila se je  tudi naša glasba. Še 
vedno pa menimo, da lahko naša 
m ladost in igrivost prinese nekaj 
svežega vetra na slovensko sceno.

Matija: Smo kot kačji pastirji, en

Kačji pastirji Klemen Robnik, Matija in Blaž Selišnik te r Aljaž 

Štorgel (od leve proti desni) so z novim singlom spremenili tud i 

zunanjo podobo

Tu najbolj uživamo mi, verjetno pa 
tudi občinstvo.

M a tija : Res pa je, da vedno 
potrebujemo nekaj, da nas vleče 
naprej, nove izzive in motivacijo. Več 
koncertov ko se bliža, bolj pridni 
smo na vajah, bolj smo zagnani. 
Takoj ko je oder večji, dobiš nekaj 
več spoštovanja do tega in se temu 
primerno tudi bolj potrudiš.

- Kaj pa je vaša glavna posebnost, 
v čem se raz liku je te  od osta lih  
skupin?

Matija: Še v OŠ je bil naš adut to, 
da smo bili pravzaprav še otroški 
bend. Česa takega ljudje doslej 
niso bili vajeni. Blaž je takrat hodil 
šele v četrti razred, pa že odločno 
udarjal po bobnih, izza katerih je 
kukala le glava.

ergični, svobodni, takšno sporočilo 
ima tudi naša glasba. Sicer se zave
damo, da je kačji pastir lahko tudi 
nadležen, vendartoje naš imidž, od 
katerega ne bomo odstopali.

- Glasbo in besedila pišete tudi 
sami. Kako uskladite ideje in od kod 
vam navdih?

Klemen: Ideje smo doslej vedno

znali uskladiti, saj imamo zelo podo
bne poglede, kar se tiče glasbe. Ve
liko skladb nastane kar med vajo, ko 
vsi skupaj malo eksperimentiramo.

Blaž: Besedila pa piše večinoma 
Matija. Naše skladbe odražajo 
mladostniško energijo, v skladbah 
se najde tudi ljubezenska tematika 
in druge dilem e, s katerim i se 
ubadajo naši vrstniki in poslušalci.

- Vseeno pa ste se igranja na in
štrumente vedno učili sami.

Blaž: Nekateri od nas so sicer 
nekaj časa hodili v glasbeno šolo in 
na ure petja. Vendar že, če imaš tal
ent, si naredil ogromno. Mislim, da 
ga nobenemu od nas ne manjka.

Klemen: Vendar pa je  pri tem 
pomembno tudi veselje do ustvar
janja. Če pri talentu ne vztrajaš in ga 
nadgrajuješ, ti ta bolj malo koristi.

- V čem pa se vaša glasba s prve
ga albuma razlikuje od te, ki nasta
ja  danes?

Matija: Vsekakor smo stopili korak 
naprej in prerasli osnovne začetni
ške akorde. Malce drugačna od pre
jšnjih je tudi prva nova skladba, ki jo  
bomo predstavili to poletje, z 
naslovom Nor. Tudi vsebina drugih 
skladbje nekoliko bolj resna, besedi
la nosijo večja sporočila, vseeno pa 
ostajamo dovolj energični. Lahko bi 
rekli, da naša glasba odrašča z 
nami.

Špela Robnik

R I N E K

Polovico življenja porabimo, da bi našli nekaj, s 
čimer bi zapolnili čas, ki ga skušamo prihraniti, hiteč 
skozi življenje.

Will Rogers

DRU ŠTVO  SOŽITJE IN SLO V EN SKA  LJUDSKA STRANKA

Lučka upanja v očeh za 
malega Reneja

Rene Blatnik je v četrtek, 17. ju li
ja, praznoval svoj peti rojstni dan, 
toda kot večina otrok ni upihnil 
svečk na to rti in ni veselo tekal 
naokrog. Rene ima namreč že od 
rojstva genetsko okvaro, spinalno 
mišično atrofijo, tip 1.

Njegovo življenje je  odvisno od 
nenehne oskrbe staršev in različnih 
medicinskih aparatov. V društvu 
Sožitje so izvedeli za stisko staršev, 
ki bi za prevoz Reneja in vseh 
medicinskih pripomočkov, od kater
ih je odvisen, potrebovali kombi.

TakosovSožitju in Slovenski ljudski 
stranki zbrali nekaj finančnih sred
stev in predstavnici društva, Bojana 
Zupanc in Nevenka Presečnik, sta 
dan po Renejevem rojstnem dnevu 
obiskali družino Blatnik na Pobrežju 
ter sredstva izročili očetu, saj sta 
Rene in mamica Petra dan prej od
šla v bolnišnico. Za pomoč Reneju 
bo konec avgusta dobrodelni kon- 
certv Nazarjah, od katerega zbrana 
sredstva bodo namenjena za nakup 
kombija.

Štefi Sem



OBČINA LJUBNO 4 9 . tra d ic io n a ln i

F l o s a r s k i  b a l
S a v i n j a ^
Zavoo za razvoj podeželja in turizma

od petka, 24. 7. do  nedelje, 2. 8. 2009
P E TE K , 24. ju l i j a  2009
Ob 1 9 .3 0  uri P red stavitev  b rošu re  A leksandra V idečnika  
ŠOLA RADM IRJE - Knjižnica Ljubno;

S O B O TA, 25. j u l i j a  2009
Od 1 5 .0 0  do 2 0 .0 0  u re P ričetek  iger in aktivnosti v  okviru  
fundacije Z glavo na zabavo. Vrbje;
Od 2 0 .0 0  do 3 0 0  u re  7. tradicionalni FLOSFEST, R ock  fešta  
z Mi2 in K ingston! Vrbje;

N E D E LJA , 26. j u l i j a  2009
Ob 1 4 .0 0  uri Sv. m aša p o nam en u  flosaijev  v  cerkvi Sv. 
M iklavža v  R astkah;
Ob 1 6 .0 0  uri Praznovanje ob 1 7 0  - letnici šolstva v Radmirju, 
pri ruševinah s tare  šole;
Ob 1 7 .30  uri Stoji učilna zidana -  nastop  p evcev ljudskih 
p e sm ! Radmirje, JSKD  OI in PGD Radm iije, K ulturni dom  
Radmirje;

P O N E D E LJE K , 27. j u l i j a  2009
Ob 1 9 .0 0  uri Erik  Rosenstein -  E xtrem no kolesarstvo, 
d voran a K ulturnega dom a Ljubno;

TO R E K , 28. j u l i j a  2009
Ob 1 5 .0 0  uri O tvoritev ceste  v Primož, pri kmetiji Lenko; 

SR ED A , 2 9 . ju lija  2 0 0 9
Ob 1 9 .3 0  uri O tvoritev označitve n aravn e vredn ote  
K olenčeva lipa, K olenčeva dom ačija;
Ob 2 1 .0 0  uri Letni luno P rigode »lanskega bala« v  Budnovi 
žagi

Č E TR TE K , 30. j u l i j a  2009
Ob 1 5 .0 0  uri Prikaz pridelave in predelave lan u  na km etiji 
Hojnik, Savina;
Ob 1 8 .0 0  uri O tvoritev slikarsko - kiparske razstave Slavice  
Tesovnik s prijatelji O snovna šola Ljubno ob  Savinji

P E TE K , 31. j u l i j a  2009
Ob 1 9 .0 0  uri Občinski praznik  občine Ljubno, d vorana  
K u lturnega dom a;
Ob 2 0 .3 0  uri D ružabno srečanje s član i d ru štva K om en in 
dom ačim i godci v  Vrbju;

S O B O TA , 1. a v g u s ta  2009
Od 1 0 .0 0  do 1 3 .00  u re  U stvarjanje slikarskih del v  živo na  
razstavn em  p rostoru . O snovna šola  Ljubno ob  Savinji 
Ob 1 7 .00  uri P raznovanje 7 0  - letn ice PGD Okonina, Gasilski 
d om  Okonina;
Ob 2 0 .0 0  uri Flosarski v e če r z ansam blom  Pogum , Vrbje;

N E D E LJA , 2. a vg u s t 2009
Od 1 0 .0 0  do 1 6 .0 0  p ro st vstop v  Flosarsko zbirko;
Ob 1 5 .0 0  uri E tnografska povorka skozi trg  Ljubno;
Ob 1 6 .0 0  u ri E tn o grafsk a vas v  Vrbju, razstava starih  vozil 
zgornjesavinjskih starodobnikov, prikaz predelave lana, 
lokalna kulinarika (p rip rava in prodaja ajdneka, 
flancatov, žlikrofov te r  prodaja m edu in m edenih izdelkov); 
Ob 1 6 .3 0  trn Udiranje flo sa in flosarski k rst v  Vrbju;
Ob 17 .30  uri N astop m ladih harm onikašev Zgornje Savinjske 
doline, Vrbje;
Ob 1 8 .3 0  u ri Flosarski v e če r z ansam blom  Golte, Vrbje.

P r o g r a m  š p o r t n i h  p r i r e d i t e v :

SREDA, 29. j u l i j  2009
ob 1 8 .0 0  uri O dbojkarsko srečanje ženskih ekip OK KLS 
Ljubno/O K  ČRNA v telovadnici OŠ Ljubno;

Č ETR TEK, 30. j u l i j  2009
ob 17.00 uri Kegljanje za Pokal flo saija  v  kegljišču E rm enc; 
ob 2 1 .0 0  uri N očni pohod n a  Rajhovko, organ izator PD  
Ljubno - zbor v Vrbju;

SO BO TA, 1. a vg u s ta  2009
ob 9 .0 0  uri Turnir v  odbojki n a mivki za Pokal flosaija, 
tenis za Pokal flo saija  in m em orial Franja Jakopa, Š portni 
c e n te r Jak op ;
ob 9 .0 0  uri M ali nogom et za Pokal flo sarja  n a  igrišču na  
Forštu ;
ob 1 6 .0 0  uri Tradicionalni Binetov m em orial, m uharsko  
tekm ovanje n a  ribniku pri ribiškem  dom u, Ribiška družina 
Ljubno;
ob 1 6 .0 0  uri Tekm a v  sm učarskih  skokih za Pokal flosaija, 
Sm učarsko-skakalni cen ter v Savin!

S p r e m l j a j o č a  p o n u d b a :

Slikarsko -  k iparska razstava Slavice Tesovnik s 
prijatelji v  OŠ Ljubno, od p rta  v p etek  31. 07. in sob oto  01 . 0 8 .  
od 1 0 .0 0  d o 1 8 .0 0  ure, nedelja 0 2 . 0 8 . od 0 9 .0 0  do 17.00 ure;

Flosarska zbirka m ed tednom  od p rta  0 8 .0 0  do 1 8 .0 0  ure, 
v nedeljo, 2 6 .07 . od 1 0 .0 0  do 1 5 .0 0 , v  soboto 01 . 0 8 . od 1 0 .0 0  
do 1 8 .0 0  in v nedeljo 0 2 . 0 8 . od 1 0 .0 0  do 1 6 .0 0 . V nedeljo 0 2 . 
0 8 . je  vstop  v  Flosarsko zbirko prost.

V lju d n o  vab ljen i!

Holding Slovenske elektrarne d.o.o.
B / S / H /  [ H  triglav



IZBOR ZA M ED EN O  KRALJICO V GO RNJEM  GRADU

»Najslajša« Nuška 
Ermen<

Na večer Čebelarskega praznika v  Gornjem Gradu so organizator

ji, člani domačega turističnega in čebelarskega društva, pripravili 

izbor za medeno kraljico. Na tekmovanju je  sodelovalo šest kandi

datk, ki so morale dokazati znanje s področja čebelarstva.

Nuško Ermenc so okronali s cvetjem, šopek pa sta dobili tud i 

spremljevalki Maja Šemenc (desno) in Anja Rajter
(fo to : M arija  S uka lo )

Njihovi odgovori so bili brezhibni, 
a o »najslajši« ni odločala komisija, 
temveč publika. Od njenega grom
kega ploskanja in vriskanja je bilo 
namreč odvisno, katera bo prejela 
lento. Občinstvo je tretje mesto do

de lilo  Anji Rajter, d rugo Maji 
Šemenc. Po mnenju publikeje naziv 
medena kra ljica  Čebelarskega 
praznika 2009 v Gornjem Gradu 
pripadel Nuški Ermenc.

Marija Šukalo

Publika je  bila nad izborom navdušena (fo to : M arija  Š uka lo )

V O Z N IŠ K I  IZ P IT

Vljudno vabljeni

na

KONCERT
D O M AČ IH  J p V C E V  IN  G LA S B E N IK O V ,

k i bo
V C ERKVI g g i l lJ E  SNEŽNE V SO LČ AVI

2 4 .  j B j f e o 4 b  2 0 . 0 0  u r i

Nastopajoči:
» I K l M V BGolob Kristina

• Gradišnik Karli
•  Kvintet JUTRO in Matk Klemen
• Ansambel ZMAJI
• Cerkveni pevci in Chuuya/Kobolt Sara na 

orglah
• Koncert bodo vodili člani KD Franc Herle 

iz Solčave

Cena vstopnice: 3,00 EUR za odrasle,
2,00 EUR za otroke.

Prodaja vstopnic TIC Solčava, oz. v petek 
pred cerkvijo od 19.00 dalje.

o  B  i  s & m m m  a s t u d  P f i r B l i B ö ,

f  2 6 . 0 7 . 2 0 0 9 '  ■

f ia t i
- 10.30 PRIJATELJSTVO NE POZNA MEJA 
kulturni program (prireditveni prostor v 

Solčavi)

- 11.30$?TROŠKE DELAVNICE NA TEMO 
VODE

. S p  i m .

- 13.30 SOLČAVSKE ZABAVNE VODNE IGRE 
Etno animacijska skupina »Biksarji«

! - 15.00 NOGOMETNA TEKMA LOVCEV V
I!  LOVSKI OPREMIX) n i

g ( igrišče v Solčavi )
f f '



Ponovna obljuba ljubezni in zvestobe
Oba sta bila doma v Lepi Njivi in 

tam sta tudi obiskovala šolo. Vinko je 
imel sestre, s katerimi je bila Marija 
prijateljica, saj se včasih dekleta in 
fantje niso družilitako prosto kot dan
današnji. Za razodetje ljubezni ni bilo 
treba velikih besed; sramežljivi pogl
edi so izražali govorico srca.

Skrivna in nežna navezanost se je 
nadaljevala tudi v času, ko je  bil 
Vinko - komaj osemnajstleten -  
mobiliziran v nemško vojsko in seje 
daleč na Finskem ter Norveškem 
spom in ja l dom ače grude in 
domačih ljudi. Marija si jevtem  času 
kot sobarica služila kruh v Avstriji. Po 
končani vojni je odšla v uk za šiviljo, 
a je po mamini smrti morala prevzeti 
doma skrb za brate in očeta ter 
učenje tako pustila. Vinko pa je že 
pred vojno postal pek.

Leta 1949 sta se poročila. Iz rodne 
Lepe Njive sta se preselila v Šoštanj, 
kjer je bil Vinko zaposlen v pekarni, 
Marija pa je gospodinjila in doma 
tudi šivala. Tako je  prispevala k 
družinskemu proračunu. Prihajali so

otroci: dva sinova in tri hčere. Poleg 
skrbi za otroke je družino kdaj pa 
kdaj obiskala tudi bolezen tega ali 
onega, vendar sta s skupnimi moč
mi in veliko predanostjo zmogla pre
bresti vse težave.

Pred desetimi leti sta v cerkvi na 
Lepi Njivi praznovala zlati jubilej,

pred kratkim pa bisernega v Šoštan
ju. In kotje dejal šoštanjski župnik in 
dekan Jože Pribožič, je bil njun za
kon res kot biser, ki se iz bolečine 
rodi in zasije v vsej svoji lepoti. 
Zaželel je, da se čez pet let spet vsi 
zberejo v cerkvi in ponovno potrdijo 
zaobljube.

Zakonca sta se iz Šoštanja vedno 
rada vračala v rodno Lepo Njivo, kjer 
so še sedaj njuni sorodniki. Tudi trije 
od njunih otrok so postali Zgornje- 
savinjčani. Ena hči je ostala v njuni 
bližini v Šoštanju, en sin pa živi v 
Združenih državah Amerike.

Marija Lebar

V družbi svojih najdražjih sta zakonca Mikek po šestdesetih le tih  spet obnovila zakonske obljube
(fo to : M arija  Lebar)

B ISE R N IH  ŠESTD ESET  LET M AR IJE  IN V INKA  M IKEKA

SO LČAVSKO

Poletno plezanje v Matkovem škafu
Nedeljsko jutro seje začelo z nekaj 

m alega oblačnosti. Po dobri uri 
vožnje iz Mozirja sva z Davorinom 
prispela v Matkov kot, kjer sva se 
preobula, nadela težke nahrbtnike in 
se odpravila proti škafu. Oblačnosti 
je bilo ravno prav, da naju jutranje 
sonce ni preveč grelo.

Po slabih dveh urah sva prispela 
do škafa, ki seje pokazal v vsej svo
ji lepoti, saj so bili letošnji pogoji za 
njegov nastanek zaradi ob iln ih  
snežnih padavin popolni. V globino 
je  meril zavidljivih 16 metrov, prvih 
7 do 8 metrov je  bilo praktično 
navpičnih, nato pa seje naklon rah
lo zmanjševal. Sneg je  bil ravno 
pravšnji, da so se cepini lepo zasid
rali vanj, dereze pa zdržale najini teži 
pri p lezan ju , poleg tega pa je  
ozračje, ki se je  začelo segrevati, 
prijetno hladil še rahel prš vode iz 
zgornjih skal.

Ostalo nama je samo, da sva se 
preoblekla, nekaj malega pojedla, 
napela vrvi in se spustila v njegovo 
notranjost ter se prepustila užitkom 
plezanja v snegu v sredini julija.

Prvi se je  spustil Davorin. B ilje  
navdušen nad pogoji, koje priplezal 
ven. Takoj za njim pa sem se spustil 
v njegovo notranjost še sam in bil 
prav tako navdušen. Malo sva si 
odpočila, poklepetala, nato pa se 
vanj spustila še trikrat in v plezanju 
maksimalno uživala, kolikor je bilo 
mogoče. Obiskovalcevto nedeljo ni 
bilo veliko, tisti, ki pa so bili, so naju 
z zanimanjem opazovali. Bilo je pri
jetno imeti še publiko.

Po dveh urah užitkov sva pospravi
la opremo v nahrbtnike, si Matkov 
škaf še enkrat ogledala in se odpra
viva proti avtomobilu. Pot navzdol je 
hitro minila, vendar je  bilo jutran
jem u oblačnem u vremenu čisto 
nasprotje, saj so se oblaki razkadili 
in zato je vso pot na naju sija lo 
sonce. Skratka, bil je lep dan, nep
ozabna dogodivščina in lep spomin.

Nejc Klančnik

Sneg je  b il ravno pravšnji, da so 

se cepini lepo zasidrali vanj
(fo to : N e jc  K lančn ik )



O SN O VN A  ŠO LA  NAZARJE

Obudili Šolski radio
Na O snovni šo li N azarje  sm o v začetku 

letošnjega leta obudili tako imenovani Šolski 

radio, ki se mu v  zadnjih letih v  osnovnih šolah 

ne posveča posebne pozornosti. Učenci, ki v 

Nazarjah ob isku je jo  Šolski radio, so b ili na 

začetku seznanjeni s samim pojmom radijske

ga dela, s funkcijam i posameznih zaposlenih 

in potekom dela. Skupaj smo načrtovali pro

gramsko shemo, vad ili pravilno izgovorjavo, 

se med branjem različnih tem atik in novic sne

mali te r se nato poslušali, medsebojno anal

iz ira li in se na takšen način urili v pravilnem 

govorjenju te r tud i v moderiranju.

Z učenci smo posneli svoje jingle za rubrike, 
najovno ter odjavno špico oddaje, učenci pa so 
med učitelji in sovrstniki snemali intervjuje ter 
ankete na aktualne teme, ki zadevajo tako šolar
je  kot njihovo splošno razgledanost. V veliko po
moč namjetudi dolgoletni radijski tonski mojster 
Joco Škorjanc, ki nam pomaga pri montažah 
posnetkov.

Sprva smo svojo oddajo Šolskega radia OŠ 
Nazarje predvajali tedensko na šoli v glavnem 
odmoru, v mesecu juniju pa smo pričeli sodelo
vati z Radiem Velenje, kjer imamo vsako sredo 
v popoldanskem  času svojo oddajo. Marta 
Šporin, Polona Lamprečnik, Kaja Repenšek in 
Emanuela Eduard v živo vodijo oddajo, ki jo  ob
likujemo s skupnimi močmi. Med štirimi dekleti 
sta tud i dva fanta, Klemen Dražnik in Matic 
Nareks, ki ju  radio zanima predvsem iz teh
ničnega vidika.

Vsi učenci, ki obiskujejo Šolski radio Osnovne

Ustvarjalci Šolskega radia OŠ Nazarje v družbi z radijskim  in te levizijskim  voditeljem 

Gregorjem Trebušakom (foto : IB)

šole Nazarje, so v okviru strokovne ekskurzije 
obiskali enega najstarejših in najuspešnejših 
komercialnih radijskih postaj v Sloveniji, Radio Hit 
iz Domžal, kjer je urednik dopoldanskega progra
ma Gregor Trebušak na zelo strokoven in pred
vsem učencem razumljiv način predstavil Radio 
Hit in delo, ki ga opravlja na radijski postaji. Daje 
bila predstava o radijskem delu še toliko bolj zan

imiva, smo bili z učenci prisotni v studiu, kjer je 
potekalo oddajanje v živo. Učenci so bili navduše
ni nad delom na Radiu Hit in so po končani strok
ovni ekskurziji dobili še večji zagon za delo. Mor
da bo nekoč kdo izmed njih postal še velika rad
ijska zvezda.

Irena Budna, 

mentorica Šolskega radia OŠ Nazarje

DRU ŠTVO  TABO RN IKO V  ROD SOTOČJE NAZARJE -  KOKARJE

Na petdnevnem bivanju v naravi
Taborniki rodu Sotočje Nazarje so v prvih dneh 

ju lija pripravili taborjenje za medvedke in čebe
lice. Na tabornem prostoru na Lazah v Kokarjah 
so v petdnevnem bivanju v naravi preizkušali 
znanje, ki so ga med letom pridobili na vodovih 
sestankih.

Bivakirali so na Čreti, spoznavali bližnjo in daljno 
okolico Kokarij, osvajali različne veščine ter znan
ja. Gostili sojadralne padalce in čebelarja ter pris
luhn ili n jihovim  zgodbam . Ob Lesarskem 
prazniku so se podali tudi v Nazarje in v ustvarjal
nih delavnicah preizkušali svoje ročne spretnosti 
pri obdelavi ter izdelavi predmetov iz lesa.

Klub tem u da so dneve zaključeva li ob 
tabornem ognju in družabnih igrah, je  bil zadnji 
večer za mnoge še posebej slavnosten. Ob 
tabornem ognju so namreč pripravili čisto pravi 

krst za vse nove člane.
Taborniki so se podali tud i na Lesarski praznik v Nazarje (fo to : M arija  Š uka lo ) Marija Šukalo



M ED N A R O D N E  ŠPO RTN O  REKREATIVNE PR IRED ITVE  NA TLEH ZGORNJE SAV IN JSKE  DOLINE

Ali želimo izkoristiti priložnosti za večjo turistično
promocijo naših krajev?

Luka Pustoslemšek iz organizacijskega odbora Kolesarskega društva 

Alpe je  prepričan, da je maraton Alpe sijajna tu ris tična  promocija za 

celotno dolino

V letošnjem  poletju so se na ob

m očju Zgornje Savinjske doline 

z g o d ile  k a r t r i  m e d n a ro d n e  

športno  rekrea tivne  p rired itve : 

S lo v e n s k o  p u s to lo v s k o  te k 

m o v a n je  o z iro m a  A d v e n tu re  

race  S lo v e n ia , 3 . re k re a t iv n i 

ko lesarski maraton A lpe Scott in 

Lučka zanka v okviru Slovenske 

trek ing  lige  Garm in. A li takšne 

prired itve  podpira jo  le prizadev

n i loka ln i o rgan iza to rji a li v njih 

v id ijo  priložnost za turis tično pro

m oc ijo  naših  k ra jev  tu d i tu r is 

tične  organ izacije , ponudniki tu

rističn ih  s toritev in župani občin?

ADVENTURE RACE SLOVENIA 
To tekmovanje je vključeno v ev

ropski pokal pustolovskih tekem, 
letošnje sedmo pa je štelo tudi za 
svetovno prvenstvo. Tekmovanje je 
vsebovalo različne športno rekrea
tivne kategorije, kot so pohodnišlvo, 
orientacijski tek, kolesarjenje in ka
jakaštvo. Tekmovanje s kolesi je 
potekalo iz Ljubljane preko prelaza 
Črnivec skozi Gornji Grad, Ljubno, 
Luče in Solčavo do Logarske doline 
proti Velenju. Vreme tekmovalcem

in organizatorjem ni bilo naklonjeno, 
saj je  kolesarje na poti po Zgornji 
Savinjski dolin i sprem lja l dež in 
mraz.

3. REKREATIVNI KOLESARSKI 
MARATON ALPE SCOTT

Omenjeni maraton, dolg 131 km, 
velja za enega najtežjih pri nas. Na 
njem je sodelovalo 371 kolesarjev

iz različnih držav. Potekal je okrog 
Kamniško-Savinjskih Alp. Kolesarji 
so krenili iz Kamnika in se kasne
je  iz Železne Kaple preko Pav
ličevega sedla spustili v Logarsko 
dolino in nato čez Solčavo, Luče in 
Ljubno do Gornjega Grada ter pre
ko Črnivca nazaj v Kamnik. V njem 
so sodelovali tudi najboljši sloven
ski kolesarji. Izmed Zgornjesavinj-

čanov sta bila najboljša: Andrej 
Marovt Helešič, ki je na cilj privoz
il drugi, Boštjan Pahovnik pa dva
jseti.

Luka Pustoslemšek iz organizac
ijskega odbora Kolesarskega 
društva Alpe je  prepričan, da je ta 
kolesarski maraton sijajna turistič
na promocija za celotno dolino, ki 
se že izkorišča. Tudi sicer organiza- 
to rji opaža jo , da so p reb iva lc i 
Zgornje Savinjske doline navduše
no sprejeli maraton Alpe, saj je  iz 
leta v leto več gledalcev oziroma 
navijačev ob trasi, vzdušje na gor
skih prelazih Pavličevo sedlo in Čr
nivec, pa je v času maratona zelo 
podobno vzduš ju  na a lpsk ih  
prelazih na francoskem Touru ali 
italijanskem Giru. Člani društva si 
bodo zato še naprej prizadevali, da 
bi maraton Alpe postal sinonim za 
vrhunsko športno prireditev v Slov
eniji in vtem  delu Evrope ter bi hkra
ti povezoval vse kraje in ljudi ob tra
si maratona.

SLOVENSKA TREKING 
LIGA-GARMIN

Drugo leto zapored so v Lučah

SLO V EN SK A  TREKING  LIGA G ARM IN

Pohodniki »ujeti« v Lučko zanko
Namesto na deževno soboto so 

organizatorji Lučke zanke, Sloven
ska treking liga Garmin, tekmovan
je prestavili na nedeljo, 19. julija, in 
lepo vreme je bila prava popotnica 
za pohodnike, ki so se pomerili na 
tej preizkušnji. Preko sto tekmoval
cev je  tekmovalo v treh dolžinskih 
kategorijah, med posamezniki ali 
dvojicami.

Aktivna kategorija  je  najlažja, 
p rim erna  tu d i za d ruž ine in je  
pom enila 10 km sprehod okrog 
Luč, pohodniška kategorija je bila 
najbolj zastopana in primernejša 
za nekoliko vztrajnejše, saj je bila 
proga dolga 20 km, medtem, koje 
bila kategorija ultra najzahtevnejša 
in primerna res za prave »ultraše«, 
saj je  bila dolžina proge 40 km, v 
Lučah pa so ji dodali še veliko višin
sko razliko. Trasa je  namreč zaje-

Tekmovalci ob prihodu v c ilj (foto: Šteti Sem )

mala tudi pot na Raduho. Za mara
tonski pohod so najboljš i potre
bovali preko sedem ur. Kot vedno 
so se na tekmovanju zbrali stari 
znanci Slovenske treking lige v od

krivanju novih lepot Slovenije in 
njenih skritih kotičkov. Organizatorji 
so s pomočjo lokalnih poznavalcev 
resn ično us tva rili pravo zanko 
okrog Luč, v kateri so bili skriti prel

epi kotički, k i j i h sam i pohodniki 
redko odkrijejo.

Lučka zanka je le ena od osmih 
tekem v letu, ena od teh je na 
Hrvaškem. Namen Slovenske trek
ing lige Garmin je prikazati skrite le
pote Slovenije, ki so ponavadi 
poznane bolj domačinom kot po
hodnikom. Vsako leto pripravljajo 
nove trase in s tem nove preizkušn
je. Tekmovalci prihajajo na tekme iz 
vse Slovenije pa tudi tujine, med nji
mi so tako sprehajalci kot olimpijski 
športniki, se pravi širok spekter tek
movalcev. Za oblikovanje tras Lučke 
zanke sta najbolj zaslužna Boštjan 
Pahovnik in Luka Ajnik, organizator
je pa je zastopal Matjaž Žilavec iz 
lige. Ob zaključku tekm ovanj je  
priznanja najboljšim  podelil lučki 
župan Ciril Rose.

Štefi Sem
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Organizatorji Lučke zanke, Boštjan Pahovnik je prvi z leve
(fo to : Fanika S trašek)

prizadevni športniki z Boštjanom Slovenske treking lige Garm in. 
Pahovnikom in Lukom Ajnikom or- Sodelovalo je  okrog sto udele- 
gan iz ira li Lučko zanko v okviru žencev iz Slovenije in Hrvaške.

Stanko Ogradi, 
župan občine Gornji Grad:
»Takšna športna prireditev, v kateri 

sodeluje veliko število udeležencev iz 
različnih držav, je že sama po sebi ve
lika prom ocija za kraje, kjer se pr
ireditev dogaja. Udeleženci na poti 
opazijo zanimivosti in sklepajo pozn
anstva. Marsikateri se prav zaradi tega 
v naše kraje vrne tudi ob drugačnih 
priložnostih. Cesta iz Gornjega Grada 
do prelaza Črnivec je tudi sicer zanimi
va za gorsko kolesarjenje. Za večjo pro
mocijo gostinske in turistične ponudbe 

_ ob takšnih športnih in rekreativnih pr-
(fo to : M arija  S uka lo ) jreclitvah pa im ajo vsekakor veliko

priložnost posamezniki in organizacije, ki se s konkretno gostinsko in turis
tično ponudbo ukvarjajo.«

Marko Slapnik,
vodja TlC-a in projektni vodja v 
krajinskem parku Logarska dolina:
»V okviru prireditev, ki zajemajo širše 

območje in so namenjene predvsem 
določeni interesni skupin i ljudi, je 
smiselno, da se Solčavsko predstavl
ja  s segmentom ponudbe, ki je  blizu 
udeležencem in obiskovalcem  pr
ireditve. V primeru kolesarskega mara
tona in pustolovskega tekmovanja so 
to aktivna, celo ekstremna športna 
doživetja. M ožnost zanje je  na 
Solčavskem sicer precej, vendar v tur
istični ponudbi tovrstnih aktivnosti tre
nutno skoraj nimamo.

Razvoj tu ris tične  ponudbe na 
Solčavskem temelji na doživetjih, ki vk
ljučujejo naravno in kulturno dediščino 

predvsem bolj umirjeni tipi turistov, na primer 
z otroki, posamezniki in manjše skupine, ki iščejo sozvočje z nara

vo, planinci, pohodniki...
V primeru, da se z organizatorji prireditve dogovorimo za ugodne možnosti 

promocije naše turistične ponudbe, se aktivnosti lotimo s premislekom, komu 
je namenjena in kaj želimo z njo doseči. Z obema organizatorjema omen
jenih prireditev pa smo doslej dobro sodelovali in po naših močeh pomaga
li pri izvedbi prireditev, ki so se odvijale na območju Logarske doline.«

Pomerili so se v vzdržljivosti in 
iznajdljivosti na neoznačeni po
hodni trasi, z uporabo Garminovih 
GPS naprav na terenu.

Namen trekinga je  predvsem  
spoznavanje kraja ter druženje 
med udeleženci in organizatorji. 
Prireditev je finančno podprla tudi 
občina Luče. Po besedah Boštja
na Pahovnika je prireditev velika 
promocija kraja, ki pa ni dovolj iz

koriščena.
Takšne prireditve verjetno z ve

lik im  zan im an jem  sp re m lja jo  
ponud n ik i tu r is t ič n ih  s to ritev , 
društva in posamezniki, ki skrbijo 
za turistično promocijo v občinah 
Zgornje Savinjske doline. Kako ob 
tem vidijo priložnost turistične pro
mocije, smo povprašali v Gornjem 
Gradu in na Solčavskem.

Fanika Strašek

STRELSK I KLUB M E N IN A  GORNJI GRAD

Pomembna hitrost opravljene vaje in
Kljub dežju se je  m inulo soboto 

v o rgan izac iji S tre lskega kluba 

Menina Gornji Grad na strelišču v 

Gornjem Gradu odvijalo medklub

sko tekmovanje v stre ljan ju s piš

tolo in revolverjem. Tekmovalci so 

s tre lja li na papirnate tarče, za re

zu lta t pa s ta  š te la  tako  h itro s t 

oprav ljene  va je  kot točnost za

detkov.

Tekmovanje, ki so ga pripravili že 
tretje leto zapored, je  potekalo po 
panogah in kvaliteti strelcev. Poleg 
moških predstavnikov ljubiteljev 
orožja in streljanja sta se tekme 
udeležili tudi dve ženski. Pri tem tek
movanju je poudarek na varnosti 
rokovanja z orožjem, kjer pri upošte

vanju vseh pravil ne more priti do bi bilo število večje ob lepšem vre- 
nesreč. Nastopiloje 31 tekmovalcev menu. Strelci so tekmovali tudi v 
iz Slovenije in tujine, prav gotovo pa streljanju na glinaste golobe.

Strelci so tekmovali tudi v s tre ljan ju  na glinaste golobe
(fo to : Š te fi Sem )

natančnost
V skupnem seštevku tekmovanja 

je zmagal Valentin Kobal iz strelske
ga kluba Cerkno, med domačini pa 
so se na jbo lje  odreza li Marjan 
Hanžekovič na petem, David Kos
mač na sedmem in Marko Breznik 
na devetem mestu.

Strelski klub Menina, ki je nastal 
pred osmimi leti, šteje trenutno oko
li 70 članov, največ pajih jebilo 120. 
Člani so zelo različnih poklicev, 
nekateri so ie ljubitelji starega orožja. 
Strelišče v Zagradišu lahko za trenin
ge uporabljajo v ponedeljkih in so
botah. Pogoji za včlanitev so le trije; 
razlog za članstvo, opravljen 
zdravniški pregled in državni izpit iz 
varnega rokovanja z orožjem.

Štefi Sem



J

ER IK  R O SEN ST E IN  NA K O LESA R SK I D IRK I PREKO A M ER IK E

Življenjska preizkušnja, ki ga je postavila
na trdna tla

Ultra kolesar Erik Rosenstein z 
Ljubnega ob Savinji seje letos podal 
na kolesarjenje po Ameriki. V paru 
s Tomažem Perčičem in desetčlan
sko spremljevalno ekipo so v sed
mih dneh na RAAM-u 2009 prevoz
ili skoraj pet tisoč kilometrov od za
hodne do vzhodne obale Amerike.

Na tekmi so prečkali puščave, se 
v Skalnem gorovju povzpeli na več 
kot3.200 metrov nadmorske višine. 
Na poti so se člani E-Hub teama 
sooča li z m razom  in peklensko 
vročino, srečevali kače, kojote in v 
nepredvidenih situacijah preizkušali 
svojo vzdržljivost. Taje po besedah 
Erikove žene Tinkare, ki je bila del

Tomaž Perčič (levo) in Erik Rosenstein sta se veselila uspeha zadnje 

metre pred ciljem

ekipe, b istveno večja, kot pa si 
želimo ljudje priznati. A mravljinci v 
nogah in rokah, odrgnine na zadnji 
plati in pod pazduho so le delček 
tistega slabega, ki sta ga tako Erik 
kot Tomaž pozabila, ko sta prikole
sarila na cilj.

Zgornjesavinjčan seje na to preiz
kušnjo podal na povabilo Celjana, 
pri tem pa poudarja, daje bil na kole
sarjenje fizično pripravljen, žal pa 
psihična forma ni bila najboljša. »Tu 
dela glava sto na uro. Večje nam
reč v glavi kot v nogah in samem 
kolesarjenju.«

To se je pokazalo tudi pri manjši 
nesreči, koje Erika oplazilo njihovo

Č R N A  K R O N I K A

• MATI ZBEŽALA PRED SINOM

Lenart: Mozirski policisti so v sredo, 15. julija, dobili obvestilo, da je v 
Lenartu pri Gornjem Gradu sin doma fizično napadel mater. Policijska 
patrulja, kije na kraju intervenirala, je ugotovila, da je mati v tem času že 
zbežala od doma. Policisti so z obema opravili razgovor, sina pa oglobili.

• TATINSKI NAVIJAČI NA DELU

Gornji Grad: Skupina več kot 40 nogometnih navijačev, ki so bili namen
jeni na nogometno tekmo v Velenje, se je  16. julija pripeljala z vozili na 
bencinsko črpalko v Gornji Grad. V prodajalni so uslužbenko s svojo pris
otnostjo zmedli in izkoristili njeno nepazljivost, da so odtujili več različnih 
pijač ter prehrambenih artiklov. Stem so lastnika oškodovali za okoli 150 
evrov.

• ŽENA ZBEŽALA PRED MOŽEM

Volog: Istega dne je dežurni policist v Mozirju prejel obvestilo, daje doma 
v Vologu mož napadel ženo, zaradi česarje ta zbežala iz hiše. Policisti so 
na kraju ugotovili, daje vinjeni mož med prepirom z ženo razbil steklo na 
vratih, nakar je ženo udaril po roki, sama pa je  zaradi strahu zbežala iz 
hiše. Kršitelju so policisti izdali posebni plačilni nalog.

• Z GLASNO GLASBO KALIL NOČNI M IR

Ljubno ob Savinji: 16. julija, v nočnem času, so se mozirski policisti 
odzvali na obvestilo, da se v centru Ljubnega ob Savinji iz odprtega avto
mobila sliši glasna glasba, kar je zmotilo nočni mir in počitek naznanitel- 
ja. Policisti so na kraju poiskali lastnika vozila, mu ukazali, da je  ugasnil 
glasbo v vozilu, in mu izdali plačilni nalog.

• STANOVALKA BLOKA NAPADLA DRUGO

Rečica ob Savinji: V stanovanjskem bloku na Rečici ob Savinji je  17. ju 
lija prišlo do kršitve javnega reda in miru, saj je ena od stanovalk verbal
no napadla drugo, k ije  zaprosila za intervencijo policije. Policisti so na 
kraju kršiteljici izdali posebni plačilni nalog.

• MOŠKI SE JE ZNAŠAL NAD ŽENSKO

Spodnja Rečica: Istega dne so na policiji prejeli obvestilo, da v Spodnji 
Rečici moški pretepa žensko. Policisti so na kraju ugotovili, da seje moški

nad žensko nasilno vedel in jo  lažje telesno poškodoval, zaradi česarje 
kasneje tudi iskala zdravniško pomoč. Policisti so nasilneža kazensko 
ovadili.

• NESREČA MOTORISTA Z LAŽJIMI POŠKODBAMI

Nova Štifta: V soboto, 18. julija, je v Novi Štifti prišlo do prometne nes
reče s telesnimi poškodbami. Policisti so na kraju dogodka ugotovili, da 
je voznik motornega kolesa vozil v smeri proti Črnivcu. Ko je pripeljal v 
bližino bara Texas, seje s parkirnega prostora na glavno cesto vključeva
la voznica osebnega vozila in motoristu izsilila prednost. Med voznico 
vozila in voznikom motornega kolesa je prišlo do trčenja, pri tem pa je 
voznik motornega kolesa padel po vozišču in utrpel lahke telesne 
poškodbe. Z reševalnim vozilom je bil odpeljal v celjsko bolnišnico, kjer je 
ostal na zdravljenju.

• POVZROČIL NESREČO MOTORISTA IN ZBEŽAL

Logarska dolina: Preteklo soboto je v Logarski dolini prišlo do prometne 
nesreče med motoristom in osebnim vozilom. Voznik motornega kole
sa, državljan Avstrije, je vozil motorno kolo iz smeri Pavličevega sedla 
proti Logarski dolini. V tem času mu je nasproti po levi strani pripeljal 
voznik osebnega vozila, ki je z nezmanjšano hitrostjo odpeljal naprej. 
Motorist seje, da bi preprečil trčenje, vozilu izogibal in zapeljal na banki
no, kjer je padel.

Motorist je utrpel poškodbe po nogi, priče pa so si na kraju zapomnile 
registrsko številko vozila, zato bo zoper voznika osebnega vozila po 
zbranih podatkih policija ustrezno ukrepala.

• OB BANČNI PLAČILNI KARTICI

Radmirje: V nedeljo, je občanka iz Radmirja policiji naznanila, da pogreša 
svojo in moževo bančno plačilno kartico, kmalu pa je ugotovila, da ji je 
nekdo z njene bančne kartice dvignil 190 evrov. Policisti za storilcem še 
poizvedujejo.

• VNELE SO SE SAJE
Lačjavas: 19. julija ob 22. uriso vdimniku stanovanjske hiše v Lačji vasi 

zagorele saje. Gasilci PGD Gorica ob Dreti so varovali dimnik do izgoretja 
saj in ga očistili.



Š p o r t , Z a h v a l e , O g l a s i

spremljevalno vozilo. »Sreča v nes
reči je bila, da sem sam padel na 
desno, kolo pa pod vozilo na levo. 
Odnesel se jo  le z nekaj praskami, 
kolo pa je  bilo uničeno. A to se na 
tovrstnih tekmovanjih dogaja. V pre
morih, ko vozi sotekmovalec, sledi 
masaža, hrana, spanje in ob startu 
ponovno ogrevalna masaža. Pos
taneš »lutka«, ki jo  usmerja ekipa. 
Enostavno te obrnejo v smer, kamor 
moraš voziti in te postavijo ob kolo.«

Tudi za pravilno prehranjevanje so 
bili zadolženi v ekipi z Miranom Ger- 
šakom na čelu. Pri takšnem naporu, 
kotje kolesarjenje preko Amerike, je 
neprestan vnos kalorij in tekočine 
obvezen. Erik je tako moral pojesti 
kar 11 tisoč kalorij dnevno in spiti tri 
litre tekočine na uro. Vse to je dobil 
s palačinkami dveh kuharjev, Gabi 
in Srečka, energetskimi ploščicami 
in različnimi testeninami, slanimi 
juhami ter drugo hrano. Seveda jih 
je tudi pokuril. Predvsem tedaj, koje 
vozil v klanec.

S Perčičem sta se sprva menjav
ala na vsake tri ure, proti koncu dirke 
pa na vsako uro. Erikova specialnost 
so bili vzponi, ker je lažji, Tomaževa 
pa spusti. Tako utečeno delo je bo
trovalo malo večji sprostitvi, ki pa je 
bila potem krivec za nepazljivost in 
zgrešeno pot.

»Kar štirideset kilometrov smo se 
vozili v napačno smer, ko smo opa
zili, da smo zgrešili. Z avtom so nas 
nato popeljali na zadnjo točko, kjer 
smo skrenili. To sta izkoristila Amer

ičana in nas prehitela. Mi smo padli 
na tretjo pozicijo, a se nismo dali. S 
Tomažem sva hitrost stopnjevala in 
že po dveh dneh sva njuno prednost 
nekaj več kot uro znižala ter ju  celo 
prehitela,« se pripetljajem na poti 
sedaj smeji Erik, za katerega je bil 
poseben dogodek tudi sprejem na 
slovenskem  veleposlaništvu v 
Washingtonu po končani kolesarski 
preizkušnji. »Zame je bila to velika 
čast, saj sem navaden slovenski 
državljan, ki pa je očitno dokazal, da 
zm ore velike, na trenutka tudi 
nečloveške napore.«

»Kolesarska dirka preko Amerike 
je zame življenjska preizkušnja, ki 
m eje postavila na trdna tla. Po eni 
strani sem vesel, da mej e na njej 
spremljala žena, ki me je  v trenut
kih krize bodrila in spodbujala, po 
drugi pa se mi zdi, da so družinski 
člani ovira pri takšni preizkušnji, saj 
tudi oni pri tem trpijo, a tega ne 
smejo pokazati. Sam sem bil z živci 
tako na psu, da sem se v nekem 
trenu tku  enostavno usedel in 
nisem hotel naprej. To je bilo po treh 
dneh dirke. Tedaj so mi vsi poma
gali, predvsem pa maserka Bar
bara Koželj, ki se ukvarja tudi z psi
hologijo ,« pravi  u ltra kolesar, 
medtem ko Tinkara dodaja: »Krize, 
ki jih  je Erik doživljal na poti, so naju 
dodobra zbližale in še bolj pove
zale, toda na tovrstno dirko ne bom 
več hodila v ekipi, temveč jo  bom 
spremljala le kot gledalec.«

Marija Sukalo

OBMOČNO ZDRUŽENJE 
RDEČEGA KRIŽA Zgornje Savinjske doline
Na trgu 20, Mozirje,
Tel: 03 839 25 90, gsm: 051 640 590

Vabljeni na poletne krvodajalske akcije: 
30.7.2009 v OŠ GORNJI GRAD od 7. do 11. ure, 

6.8.2009 v OŠ LJUBNO od 7. do 11. ure, 
10.8.2009 v OŠ NAZARJE od 7. do 12. ure.

S seboj prinesite osebni dokument s fotografijo.

Vabljeni!

M O R A N A  P O G R E B N A  S L U Ž B A ,  C V E T L I Č A R N A
A leksander S teb lovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

T e l e f o n :  7 0 0 0 - 6 4 0

Ko bolezen te je  objela, 
si srčno želela, 
da sama bi še po hiši šla. 
A bolezen bila je  nemila, 
vse moči ti je  izpila, 
zaprla trudne si oči, 
hvaležni za vzglede in 
ljubezen smo ti vsi.

ZAHVALA

ob boleči izgubi drage mame, babice

Marije PEČOVNIK
( 12.8.1927 - 12.7.2009)

V dneh, ko se spopadamo z bolečino, se želimo zahvaliti vsem, ki ste jo 
obiskovali v  letih njene bolezni in kdaj koli dobrega storili zanjo. Zah
vala veljadobrim sosedom, prijateljem, sorodnikom za izražena sožalj a, 
sveče, za svete maše. Posebna zahvala velja patronažni sestri Verici, dr. 
Žunterju, sestri Mariji in dr. Voušku. Hvala gospodu Vikiju za opravljen 
obred, gospe Valči za izrečene poslovilne besede, pevcem, praporšča
kom in vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi domači

Srce tvoje več ne bije, 
bolečin večne trpiš, 
dom je prazen in otožen, 
ker te več med nami ni.

V SPOMIN

26. julija bo minilo leto dni, 
odkar ni več med nami dragega moža, 

očeta, tasta, dedijain brata

Leopolda KOLENCA

Vsi njegovi



Ste bili tudi vi tako pridni na dopustu?

Huda motivacija
Družba je na dopustu ob 

morju. Ota je težko odtegniti 
od piva.

“Oto, pridi z nami. Gremo 
na sprehod.”

“Kar pojdite, bom v mislih z 
vami.”

“Dobro, pa na pohodne pa
lice ne pozabi.”

“Ha, ha. Bom natakarju na
ročil, naj prinese kar dva pira, 
da ne izgubim ravnotežja od 
smeha.”

“Lepo se imej. Mi gremo na 
nudistično plažo. Se bomo 
zabavali z nagimi lepoticami.”

Naenkrat jih Oto dohiti.
“Mogoče res tudi meni kra

tek sprehod ne bo škodil.”

Poboljšanje na slabše
Karolina vpraša Ludviko: 

“Zakaj se seliš k mami?”
“Možje nehal piti.”
“Ali nisi ravno to hotela?”
“Že, že, toda sedaj seje od

ločil, da bo pijačo zamenjal s 
seksom."

“Ali nisi tega vesela?”
“Pa ti sploh veš, kolikokrat 

na danje on pil?!?”

Milo za žajfo
Kata ima razvito debato 

preko telefona. Poklicali so jo 
iz Ljubljane.

“Opominjamo vas, da niste 
plačali položnice za RTV na
ročnino,” pravi strog glas iz 
slušalke.

“Sem, sem, saj vam lahko 
pošljem tudi potrdilo, da sem 
jo.”

“Ni potrebno. Vaša potrdila, 
ki smo jih do zdaj prejeli, so od 
lanskega leta.”

“Kaj bi pa radi več? Vaš pro
gram, ki ga kar naprej ponav
ljate, je še starejši.”

Ohcet na vratih
Pred vrati veterine se na

bere mnoštvo ljudi. Veterinar 
začuden ugotovi, da ima pred 
sabo svate, nevesto, ženina, 
priči, celo dve lažni nevesti 
sta zraven.

“Moram vam povedati, da 
ste se zmotili. Prišli ste na ve
terino, ne na poročni urad.”

“Kam smo prišli, vemo, toda 
brez vas poroke ne bo.” mu 
povedo. “Naš pes je namreč 
pogoltnil poročna prstana.”

Kako so študentje na letovanju dobili virus prašičje gripe.

POLETNA ZM RZAL

Boško Trbovšek, član PGD Radmirje (levo): »Čuj, poveljnik, h gasil
cem sem pristopil ravno zaradi tega, ker smo običajno kje na toplem 
pri ognju. Zdaj pa me sredi julija zebe, da mi bo zanohtalo.«

Nikolaj Vihar, poveljnik gasilcev v SAŠA regiji: »Tele mokre vaje brez 
ognja in še na dežju tudi meni presedajo. A ima kdo kakšen vžigalnik?«

VOL LASTN IKA  MENJA, SO SE ŠČ IN E  NE

Dane Poljanšek, nekdanji lastnik vola na volovski ruleti (desno):
»Franc, me veseli, da si na Menini ti zadel vola na ruleti.«

Franc Bezovšek, novi lastnik taistega vola: »Pozdravljam tvoje ves
elje. Čemu te veseli, da te veseli, pa ne vem.«

Dane: »Ja, ker si samo tri hiše stran od naše in tako vol skoraj ne bo 
čutil domotožja.«

(VEČ 0  PASTIRSKEM PRAZNIKU PRIHODNJIČ PRESS)

Cvetke M koprive

GORI, GORI, GORI, G ASILEC  ŽEJO GASI

Andrej Hribršek, član PGD Mozirje: »Gasilci pogasimo vse, tudi žejo. 
Po želji pridemo ne samo na dom, ampak lahko pridete tudi vi k nam. 
Članarina je drobiž, imamo pa v našem članstvu veliko ugodnosti. 
Eno ravnokar gledate.«



REŠITEV PREJŠNJE KRIŽANKE:

Matrac, A leuti, laktat, grm, ly, Amor, gaj, vata, Ecosoc, 
Aalen, sorazm ernost, tnt, Darej, T l, Et, bani, Elek, 
tenor, K l, Ina, Toscanini, agitka, dnina, S imeoni, 
kjat, Abas, on, Aare m m

MINI SLOVARČEK:

G O RKI- ruski pisate lj- Maksim  
LEO VO - mesto v  Moldaviji, ob reki Prut 
L IN D- švedska operna pevka- Jenny 
A N A K A R D IJ- ledvičast lešnik iz Brazilije 
R A K E L- posnem alni nož za barvo pri bakrotisku

Šmihelska cesta Z, 
Mozirje

^ u n i c i r a f

GRAFIČNE STORITVE

Delovni čas: 
od ponedeljka do petka 

8 .0 0 -1 2 .0 0 ,1 3 .0 0 -1 6 .0 0

Tel.: 839-50-80
info@unigraf.si

- grafično oblikovanje
- vezave vseh vrst
(diplomske naloge, spiralne, termo ...)

- izdelava tiskovin
(vizitk, vabil, le takov...)

■ Tisk na tekstil (majice, kape ...)
- plastif iciranje
- sprejem zahval, čestitk in
malih oglasov za Savinjske novice

BARVNO 
in ČRNOBELO 
FOTOKOPIRANJE 
TISKANJE

<OiOio.onu r̂a£.si

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 31. številki SN

im e in p riim ek
N A R O Č .  ŠT.

nas lov n



Napovednik dogodkov

• Petek (24. julij), ob 16.00. Solčava
Voden ogled z otvoritvijo razstav ročnih del, zdravilnih zelišč, 
metuljev, fotografij o delu na kmetiji nekoč in danes, otroških 
del, opražnih oblek in filcanih izdelkov______________________

• Petek (24. julij), ob 17.00. Solčava
9 . memorial Ipavec -  Gregorc v malem nogometu____________

• Petek (24. julij), ob 19.00. Galerija Štekl Gornji Grad
Odprtje razstave likovnih del Slavice Štrukelj Kokoravec______

• Petek (24. julij), ob 19.30. Knjižnica Ljubno 
Predstavitev brošure Aleksandra Videčnika Šola Radmirje

• Petek (24. julij), ob 20.00. Cerkev v Solčavi
Koncert domačih pevcev in glasbenikov_____________________

• Sobota (25. julij), ob 10.00. Turis. kmet. Ambrož - Gregorc, Solčava
Turnir v odbojki na mivki__________________________________

• Sobota (25. julij), od 15.00 dalje. Vrbje, Ljubno
Prireditev Z glavo na zabavo_______________________________

• Sobota (25. julij), ob 16.00. Športno igrišče Mozirje
Tekmovanje za starejše gasilce____________________________

• Sobota (25. julij), ob 17.00. Solčava
Ženski turnir v malem nogometu____________________________

• Sobota (25. julij), od 20.00 dalje. Vrbje, Ljubno
7. tradicionalni Flosfest___________________________________

• Sobota (25. julij), ob 20.00. Solčava
Zabava z ansamblom Ta pravih 6___________________________

• Sobota (25. julij), ob 20.00. Pred gasilskim domom Mozirje 
Gasilska veselica

• Nedelja (26. julij), ob 10.30. Solčava 
Prireditev Prijateljstvo ne pozna meja

• Nedelja (26. julij), ob 13.30. Solčava 
Solčavske zabavne vodne igre

• Nedelja (26. julij), ob 15.00. Solčava 
Nogometna tekma lovcev v lovski opremi

• Nedelja (26. julij), ob 15.00. Solčava
Zabava z ansamblom Ta pravi muzikanti in srečelov

• Nedelja (26. julij), ob 16.00. Radmirje 
Praznovanje ob 170-letnici šolstva v Radmirju

• Ponedeljek (27  junij), ob 19.00. Kulturni dom Ljubno 
Erik Rosenstein - Extremno kolesarstvo

• Sreda (29. julij), ob 18.00. OŠ Ljubno ob Savinji 
Odbojkarska tekma OK KLS Ljubno: OK Črna

• Sreda (29. julij), ob 21.00. Budnova žaga, Ljubno
Letni kino: Prigode »lanskega bala«_______________________

• Četrtek (30. julij), ob 17.00. Kegljišče Ermenc Ljubno ob Savinji
Kegljanje za pokal f losarja___________  ___________

• Četrtek (30. julij), ob 18.00. OŠ Ljubno ob Savinji 
Otvoritev slikarsko-kiparske razstave Slavice Tesovnik s prijatelji

• Četrtek (30. julij), ob 21.00. Zbor v Vrbju, Ljubno
Začetek nočnega pohoda na Rajhovko_____________________

ŽIVALI -  PRODAM

Teličko simentalko, staro 2,5 meseca, in 

bikca ČB pasme, starega 14 dni, prodam, 

gsm 0 4 0 /3 6 8 -1 3 5 .

Prodam bikca rj, starega 14, dni. Gsm 0 7 0  

228 -29 3 .

Prodam pašno telico in bikca simentalca, 

gsm 051 /8 0 6 0 5 3 .

ŽIVALI -  KUPIM

Kupim teden dni stare bikce, mesni tip, 

gsm 0 3 1 /6 7 6 -8 3 3 .

Kupim kravo za zakol ali dopitanje in bikce 

ter teličke, mesni tip, gsm 031 /5 3 3 -7 4 5 .

DRUG O -PR O D AM

Ugodno prodam oljni gorilnik libela, čr

palko grund fus' z  vso avtomatiko, gsm  

0 4 1 /806 -00 1 .

Prodam zelo dober savinjski želodec, gsm 

0 3 1 /3 8 0 -9 5 6 .

P ro d am  p a s jo  uto. Tel. št. 5 8 - 4 3 -  

497 .

Prodam navadno opeko, ročne izdelave,

staro 8 0  I, 7 0 0  kosov, gsm 031 /8 2 9 -  

273 .

Krajce in žamanje, razrezane, z dostavo, 

prodam, gsm 051 /33 5 -7 5 1 .

VOZILA IN OPREMA

Prodam Volkswagen passat, 1.01, srebrn, 

karavan, 2 2 8 .0 0 0  prevoženih, redno 

servisiran, gsm 041 /727 -86 7 .

Prodam škodo felicijo GLXi, I. 97, euro 

priklop. Cena po dogovoru, gsm 0 4 1 /

783-977.

NEPREMIČNINE

Kupim parcelo za postavitev vikenda, 

Mozirje-Celje, gsm 041 3 4 8  682 .

OSEBNI STIKI

Starejši fant, veren, preprost in pošten, želi 

spoznati žensko za skupno življenje na 

lepi kmetiji, če si katera to želi, naj me pok

liče na številko; 041 /2 6 9 -3 5 2 .

MORDA STE ISKALI PRAV TO

STEKLARSTVO TAMŠE, MOZIRJE
Izdelava termopan stekla, okvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje 

stekla, suho cvetje v steklu, vse vrste zasteklitev, tesnjenje in predel
ava starih  okenskih kril, fuzija  ta ljen ja  stekla, www.steklarstvo- 
tamse.com; gsm 031/305-532, faks: 03/839-54-64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 1 2 ,3 3 3 0  Mozirje. 

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala dela 

s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. BRLEČ, 
tel. 041/606-376.

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z  gradbeno mehanizacijo, splošna 

gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 2 5 ,1 2 3 5  Radomlje.

M ONTAŽA SATELITSKIH SISTEM O V - POP TV 
IN  A KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A - pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelitskih 
sistemov. Prašnikar s.p„ tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-094.

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 

terenu, Spodnje Kraše 30 ,3341  Šmartno ob Dreti. 

N EPR EM IČ N IN SK A  PISARNA V MOZIRJU VAM  
NUDI STORITVE

Posredovanje pri prodaji, nakupu in najemu, priprava pogodb in iz
vedba postopkov, cenitve in vpis nepremičnin v zemljiško knjigo.

BREMIS D.O.O., Posredovanje pri prometu nepremičnin, Cesta Františka Foita 2, 
Velenje, PE Mozirje, Na trgu 51, Mozirje; Gsm: 0 5 1 /3 0 7 -0 3 5  ali tel.: 839-56-50. 

POTREBUJETE PESEK ALI G RAM O Z
Nudimo vam pesek za zidavo, omet, estrihe in beton, drobljenec za 

drenaže ter gramoz za ceste; gsm; 041/651-196.
Terezija Burja s.p., Ter 6 9 ,3 3 3 3  Ljubno ob Savinji.

N U DIM O  VAM RAZNOVRSTNE STORITVE Z  
MATERIALOM

Centralno ogrevanje: montaža sončnih kolektorjev, toplotnih črpalk, 
peči na biomaso... Vodovod in odtoki: čiščenje odtokov in ostala man
jša hišna popravila. Splošna ključavničarska dela, popravilo strojev in 
različn ih naprav. Gsm: 041 /3 5 4 -5 62  a li 041 /3 5 4 -5 28 , e pošta: 
jmlinar@siol.net.

Pirčk inštalacije, Mlinar Jože s.p., Bočna 58a , Gornji Grad.

M A SA ŽA  IN  NEGA TELESA
Vsak četrtek in petek pri Šport center Prodnik za vas masira in zdravi 

športni maser Miro Maksimovič. Izbirate lahko med športno masažo, 
kiropraktiko, zelo uspešno anticelulitno masažo+ vakuum, zdravljen
jem raznih poškodb, zdravljenje hrbtenice z masažo, laserjem, ultraz
vokom, vakuumom... Za termin pokličite na gsm št. 041/564-470.

Miran Maksimovič s.p., Topolšica 55b, 3 3 2 6  Topolšica. 

STEKLARSTVO M M ozirje
Okvirjanje slik, termopan stekla, namizne plošče, ogledala, varnos

tna stekla, profilna (kopelit) stekla, senčila (žaluzije), predelava star
ih okenskih kril v termopan izvedbo, izbočena nadzorna ogledala (za 
trgovine, lokale), izbočena cestna ogledala... gsm 051/396-269, faks: 

03/584-11-49.
Jaka Marolt s.p., Mlinska pot 2a, 3 3 3 0  Mozirje.
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Čas počitnic je tukaj in z njim tudi 
poletni rock žuri, ki so namenjeni 
predvsem nam, mladim Zgornjesa- 
vinjčanom, ki vtem letnem času res 
pridemo na svoj račun, če že prej 
celo jesen, zimo in pomlad čakamo 
na dogajanje v naši dolini po našem 
okusu. Tudi letošnje poletje bo, kot

Pohorc blues band, tu so debitirali 
tudi številni zgornjesavinjski bendi 
ala Flowerless grave, njegov hibrid z 
imenom Frišna župa, Scourge, Black 
summer -  ki so se kasneje prelevili 
in si nadeli ime LaKost, Janeževi 
upoognjenci, Sulzbach ekipa in šte
vilni drugi, lani pa prvič tuja glasbe

trenutno največji pro jekt Kluba 
Zgornjesavinskih študentov, potekal 
Flosfest, tokrat sedmi po vrsti in prvi 
z začetkom že v popoldanskih urah.

Ozrimo se malce nazaj v preteklost 
in poglejmo, kakšna je zgodovina te 
priljubljene prireditve. Flosfest je na 
svojem odru gostil že številna znana 
glasbena imena, kot so Pero Lovšin, 
Siti Hlapci, Vlado Kreslin, Orleki in

na zasedba, ena najbolj pre
poznavnih rock skupin nekdanje Ju
goslavije -  Riblja Čorba. Lahko 
rečemo, da je projekt prerasel meje 
rockžura, ki naj bi gostil nekaj dobrih 
imen in mogoče privabil še kakšnega 
obiskovalca. Dejansko seje zgodilo 
veliko več. Zvestih obiskovalcev Flos- 
festa je vsako leto več, pri čemer gre 
pohvala predvsem kvalitetni organi

zaciji, dobrim bendom in seveda 
obiskovalcem. Le-ti so vsako leto 
glavno gonilo Flosfesta in brez njih 
prireditev zagotovo ne bi obstala na 
sceni toliko časa.

Letos se bo program začel že ob
15. uri s študentskimi igrami, v ka
terih boste lahko sodelovali vsi, ki ste 
željni akcije in smeha. Poleg vlečen
ja vrvi, »torta fight-a« in limba boste 
lahko preizkusili svoje ravnotežje na 
surf simulatorju ali pokazali svoje 
glasbeno znanje na Guitar hero 
napravi. Nato pa bodo na vrsto pri
šli ljubitelji plesa in petja, saj se bo 
ob 20:00 začel koncert. Z razbijan
jem zvočnikov bodo začeli THC (The 
hot coffee) iz Velenja, sledijo jim  iON 
z odličnimi avtorskimi komadi. Ne 
bomo se preveč sekirali, kaj bo jutri

aii pa dan po tem, ampak bomo 
odšli v toplice z MI2. Nato pa bomo 
noreli še s Kingstoni. Za konec pa se 
nam bodo predstavili že vsem do
bro znani (naše lipe lis ti)  Kačji 
pastirji, ki se lahko pri njihovem štiri
letnem delovanju že pohvalijo s svo
jim  prvim studijskim albumom. Za 
hrano in predvsem pijačo po ugod
ni ceni bo poskrbljeno, za dobro 
vzdušje pa potrebujemo vas! Zato 
vabljeni v soboto, 25.7.2009, v Vrb
je na Ljubno ob Savinji. Brez skrbi, 
ne bomo vam zaračunali vstopnine 
pa tudi za taksi službo bo poskr
bljeno, čejo boste potrebovali. Da si 
boste lažje predstavljali, kako iz- 
gledajo naše žurke, lahko obiščete 
ga lerijo  na strani kluba: w ww. 
kzss.org.
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K a v a r n a  Š o š t a n j  j e  l o k a l ,  
k j e r  l a h k o  p o s e d a t e  

v  d o b r i  d r u ž b i  
a l i  p a  u ž i v a t e  

v  v s a k d a n j i h  r i t u a l i h ,  
k o t  s o  b r a n j e

č a s o p is a  o b  d o b r i  t o r t i c i  i n  k a v i .

'C J  POŠTA SLOVENIJE

Glasovnica št. 2

G lasu jem  za:

k i je  zap o slen (a) na pošti v:

Moje ime in p riim ek:______

Moj naslov:-------------------—

Moj telefon/GSM:

V rstn i red po p rvem  k rogu  glasovanja:
1. Boštjan Kolar (Luče} 19,

Peter L am p reč n ik  (Š m artn o  o b  D reti),

Janez M e la vc  (N a z a rje )  7,
Branko Žagar (M o z ir je )  4,
B ern arda G ru d n ik  (Luče),
S im on Firšt (Rečica o b  Savinji) 3,
B orut Zavolovšek (M o z ir je ),
Stanko Ram šak (N azarje ),
A n d re ja  V ertačn ik  (N azarje ),
D rag o  R obnik (Luče),
M ila n  A jnik (G o rn ji G ra d ) 2,

6. Branko Pečnik (M o z ir je ), Angelca Fale (G o rn ji G rad), N a d a  Ram šak  
(N azarje ), Jožica Brinovšek (Rečica o b  Savinji), D ušan Sovinšek (Solčava), 
Irena Zag ožen (L ju b n o ), D ušan Pesan (Rečica o b  Savinji), Katarina  
K usterbajn (M o z ir je ), Sebastjan Brinovšek (M o z ir je ), Fleda M ančič  

(Solčava) 1.

M ed pravočasno p rispe lim i g lasovnicam i smo izžreba li M arje to  
Cajner iz Pustega Polja  18, Nazarje, k i pre jm e le tno  m apo znam k 
Pošte S lovenije  in  m ajico  S avin jskih  novic. D ob itn ico  čaka 
nagrada v  uredn iš tvu  Savin jskih novic do 7. avgusta 2009.

Izp o ln je n e  g lasovn ice za drugi krog glasovanja poš ljite  do  to rka, 28. ju lija  

2 0 0 9 , na naslov Savinjske novice, Savinjska cesta 4, 3 3 3 1  N azarje . Pri 
štetju g lasov b o m o  upoštevali sam o g lasovn ice št. 2!

J O b  zaključku akc ije  b o m o  razglasili zm agovalca  in m ed  vsem i p rispelim i 
C/ g lasovn icam i izžreba li še d o b itn ika  g lavne nagrade.
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